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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ   Πόρος,23Αυγούστου 2024 

ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ     Αρ. Πρωτ.:-5392- 

ΔΗΜΟΣ ΠΟΡΟΥ 

Δ/ΝΣΗ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ 

ΤΜ. ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ 

ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ ΟΡΓΑΝΩΝ 

Ταχ. Δ/νση: Πλ. Καραμάνου 7 

Ταχ. Κώδικας: Πόρος 180 20 

Πληροφορίες: Φ. Πρωτόπαπα 

Τηλ.: 2298320514 

e-mail: f.protopapa@poros.gr  ΠΡΟΣ: 

(με ηλεκτρονική αλληλογραφία) 

1. κ.κ. Δημοτικούς Συμβούλους 
2. κ. Δήμαρχο 
3. κ. Γενική Γραμματέα  
 

 

ΘΕΜΑ: Πρόσκληση σε τακτική συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

Σας προσκαλώ σε τακτικήσυνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου που θα 

πραγματοποιηθεί τηνΤετάρτη28Αυγούστου2024 και ώρα 18:00στην αίθουσα 

εκδηλώσεων του κτηρίου Συγγρού, σύμφωνα μεi)τις διατάξεις του ά. 67 του Ν. 

3852/2010 (ΦΕΚ 87/Α/7.6.2010) όπως αντικαταστάθηκε με το ά. 74 του Ν. 

4555/2018 (ΦΕΚ 133/A/19.7.2018) και τροποποιήθηκε με το ά.6 του Ν. 5056/2023 

ii) τον Κανονισμό Λειτουργίας του Δημοτικού Συμβουλίου (Απόφαση Δ.Σ. 89/2011), 

iii) την υπ’ αριθμ. 98 και με αρ. πρωτ. 8182/26.1.2024 Εγκύκλιο του ΥΠΕΣ 
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(ΑΔΑ:9ΝΚ846ΜΤΛ6-Π6Λ),για συζήτηση και λήψη Απόφασης στα παρακάτω θέματα 

της ημερήσιας διάταξης: 

 

1. Καθορισμός αμοιβής δικηγόρου για τη σύνταξη εγκλήσεως για το αδίκημα της 

υπεξαιρέσεως κατά των νομίμων εκπροσώπων των εταιρειών παρόχων 

ρεύματος και για κοινοποίηση σχετικής εξωδίκου δηλώσεως – οχλήσεως που θα 

προηγηθεί της εγκλήσεως. 

2. Εκ νέου Σύσταση Επιτροπής Παιδείας Δήμου Πόρου μετά την εκ του Νόμου 

κατάργηση των σχολικών επιτροπών ως νομικά πρόσωπα.  

3. Αντικατάσταση του παραιτηθέντος Δημοτικού Συμβούλου κ. Θεόδωρου 

Χαρακλάνη ως μέλους και προέδρου της Επιτροπή εξέτασης αιτήσεων του 

Δήμου Πόρου. 

4. Καθορισμός ελάχιστου περιεχομένου της προβλεπόμενης στο νόμο προκήρυξης 

- Διαδικασία επιλογής Συμπαραστάτη. 

5. Λήψη απόφασης για συγκρότηση και ορισμό μελών Επιτροπής χαρακτηρισμού 

άχρηστων – προς καταστροφή δημοτικών υλικών. 

 

 

Η Πρόεδρος του Δ.Σ. 

Ιωάννα Γρίβα 
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ΠΡΑΚΤΙΚΑ  

18ΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ 

ΤΗΣ 28ης-08-2024 

ΠΑΡΟΥΣΙΕΣ 

 

Πρόεδρος (κα Ιωάννα Γρίβα): Ξεκινά η δέκατη όγδοη συνεδρίαση του Δημοτικού 

Συμβουλίου. Να πάρουμε λίγο παρουσίες. Γρίβα Ιωάννα, παρούσα. 

Πρόεδρος: κυρία Κουτουζή Ελένη; 

κα Κουτουζή: Παρούσα. 

Πρόεδρος: κύριος κ. Γκιων; 

κ. Γκιων: Παρών. 

Πρόεδρος: Κύρος  Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Παρών.  

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή είναι ασθενής,  έχει ειδοποιήσει. 

Πρόεδρος:  Ο κύριος Μάνεσης απουσιάζει. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μουτζουβής απουσιάζει. 

Πρόεδρος: Ροΐδης Κωνσταντίνος; 

κ. Ροΐδης: Παρών. 

Πρόεδρος: Ρούσσος Ιωάννης; 

κ. Ρούσσος: Παρών. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Παρών. 
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Πρόεδρος: Κύρια Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Η  κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Λίτσας απουσιάζει. 

κα Κανατσίδη: Είναι σε αγώνες. 

Πρόεδρος: Εμένα δεν με ενημέρωσε. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου απουσιάζει. 

Πρόεδρος: Η κύρια Ροή; 

κα Ροή: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Ωραία,  επομένως έχουμε απαρτία. 

Παρών και ο Δήμαρχος. 

 

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ 

 

Πρόεδρος: Έχουμε ένα θέμα εκτός ημερησίας, το οποίο σας έχει σταλεί όμως.  

Προσήλθε και ο κύριος Παπαχρήστου.  Ένα θέμα εκτός ημερησίας το οποίο σας 

έχει… Α… συγνώμη, πριν προχωρήσουμε στα θέματα.  Κύριε Δήμαρχε,έχετε  

ανακοινώσεις; 

Δήμαρχος (κ. Γεώργιος Κουτουζής):  Όχι, όχι. 

Πρόεδρος: Όχι. Κύριε Δημητριάδη; 

κ. Δημητριάδης: Εγώ έχω ανακοινώσεις.  

Πρόεδρος: Παρακαλώ.  
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κ. Δημητριάδης: Λοιπόν,  καταρχήν ήθελα να πω ότι,  όταν γίνονται κάποιες 

αλλαγές εκτάκτως ή όχι, τέλος πάντων,  σε συνεδριάσεις και αυτά, καλό είναι να 

κρατάμε τους τύπους και τις διαδικασίες.  Χρειαζόταν μια ορθή επανάληψη της 

πρόσκλησης, αφού αλλάξαμε ώρα.  Δεν θα το έλεγα. Αλλά σήμερα έγινε  αυτό. Τις 

προάλλες άλλαξε στη Δημοτική Επιτροπή ημέρα, αν κατάλαβα καλά, της 

συνεδρίασης και ώρα. Βγήκε πρόσκληση καινούργια; 

Πρακτικογράφος: (Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση). 

Δημητριάδης: Εκεί έγινε. 

Πρακτικογράφος: (Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση). 

Δημητριάδης: Εντάξει. Στο Λιμενικό Ταμείο, εκεί δεν υπάρχει περίπτωση να γίνει 

συνεδρίαση στην ώρα της και στη μέρα της. Την ώρα που είναι η συνεδρίαση, 

παίρνει  τηλέφωνο ο Πρόεδρος, λέει δεν θα αργήσω κανένα δίωρο ή δεν 

προλαβαίνω σήμερα,  την κάνουν μεθαύριο.  Γίνονται συνέχεια αυτά τα πράγματα.  

Νομίζω ότι… 

Πρόεδρος: Όσον αφορά… 

κ. Δημητριάδης: Δεν είναι καλό γενικώς,  για το θεσμό,  για το Δήμο, για το 

Λιμενικό Ταμείο. 

Πρόεδρος: Εγώ μπορώ να σας πω και το Δημοτικό Συμβούλιο. Χθες ενημερώθηκα 

ότι, είναι σήμερα η κηδεία της πεθεράς του πρώην Δημάρχου. Θεώρησα σωστό να 

το μεταφέρουμε. Την επόμενη φορά, θα στείλω και ορθή επανάληψη της 

πρόσκλησης.  

κ. Δημητριάδης: Σας ξαναλέω ότι δεν θα έλεγα τίποτα,  αλλά επειδή γίνεται 

συνέχεια. 

Πρόεδρος: Αυτό μπορώ να  σας πω για τη δικιά μου πλευρά, όσον αφορά το 

Δημοτικό Συμβούλιο. Δεν μπορώ να κρίνω για την Δημοτική Επιτροπή και το 

Δημοτικό Λιμενικό Ταμείο. 
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κ. Δημητριάδης: Γενικώς καλό είναι… δεν πρέπει να ξεχειλώνουνε… Δηλαδή,  

εμείς τα είχαμε τόσα χρόνια, όλα στην εντέλεια. Το να χρειαστεί να αλλάξει ώρα, 

μπορεί να είναι εύλογο κάποια στιγμή, ή η μέρα, αλλά να γίνεται με τον σωστό 

τρόπο. 

Πρόεδρος: Εντάξει, είναι τυπικό. Θα στέλνουμε… 

κ. Δημητριάδης: Για το δε Λιμενικό Ταμείο, τα είπα και την προηγούμενη φορά.  

Σήμερα, δεν είναι καν εδώ, ο Πρόεδρος, να το πω. Δεν απαντάει, έχει να μας 

απαντήσει τρείς, τέσσερεις μήνες, σε  έγγραφα που κάνουμε. Δηλαδή εκεί έχει… η 

διάλυση και η μη τήρηση, ας πούμε, η κατάλυση των διαδικασιών, είναι ακόμα πιο 

ακραία. Πάω παρακάτω. Είχατε πει ότι, θα φέρετε στο Δημοτικό Συμβούλιο ένα 

θέμα,για την παραχώρηση των χώρων διαμονής, των αστυνομικών και των 

φοιτητών,  στο κτίριο Ρόζενμπεργκ. Δεν έχει γίνει, δεν μπήκε σήμερα στο 

Συμβούλιο,  δύο  φορές… έχουν γίνει δύο Συμβούλια από τότε. Περνάει όλο το 

καλοκαίρι, μάλλον θα τελειώσει και η περίοδος, κατά την οποία, αποφάσισε ο 

Δήμαρχος να φιλοξενήσει, σαν να ήταν δικός του χώρος,ανθρώπους στο κτίριο 

Ρόζενμπεργκ. Και μετά αν  το φέρεται κιόλας.  Επόμενο θέμα. Είχατε πει και εγώ το 

είχα ξανά θίξει, είχα ξαναρωτήσει, μπορεί να είναι πριν δύο μήνες, ότι θα γίνει 

διαβούλευση και ειδικό συμβούλιο, για να συζητήσουμε το θέμα του ειδικού 

πολεοδομικού σχεδίου. Πέρασε και ο Αύγουστος και δεν έχει γίνει τίποτα. Δηλαδή  

είστε… άμα είχατε κάποιο χρονικό πλάνο, που είστε σίγουροι ότι, ο μελετητής θα 

προχωρήσει τόσο αργά, ώστε θα μας δώσει το περιθώριο του χρόνου, για να 

μπορέσουμε εμείς  να το συζητήσουμε με την ησυχία μας, τον Σεπτέμβρη,  τον 

Οκτώβρη,  το χειμώνα,  δεν ξέρω εγώ ποτέ,  τότε έχει καλώς.  Αλλά πείτε το και 

αυτό να μην ανησυχούμε. Γιατί,  εγώ φοβάμαι ότι ο μελετητής έχει χρόνους 

συμβατικούς, για να προχωρήσει και να παραδώσει κάποια μελέτη.  Περνάει αυτός 

ο χρόνος. Στην Ερμιόνη από ότι διαβάσαμε, ήδη έχει γίνει προ τριών, τεσσάρων 

μηνών τέτοιο συμβούλιο και τα συζητήσανε. Και εδώ, δεν το φέρνετε καν να 

συζητήσουμε. Η ευθύνη είναι μεγάλη. Αν κάτι δεν πάει καλά,  δηλαδή, πρέπει εσείς 

πρώτοι και ο Δήμαρχος πρώτος, να να θέλει να υπάρχει κοινή γνώση και και των 

κατοίκων, των πολιτών και της αντιπολίτευσης, των προθέσεων του μελετητή.  Για 

να μπορούμε να πούμε γνώμες, απόψεις και να μην μπορούμε, ποτέ, να 

καταλογίσουμε ότι έγινε κάποια συζήτηση εν κρυπτώ και ότι έχετε ευθύνες, εσείς  

προσωπικά, που μόνοι σας δεν πετύχατε κάτι ή πετύχατε κάτι  με το οποίο 
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διαφωνούμε, για οτιδήποτε.  Δεν υπάρχει λόγος, αυτά τα πράγματα πρέπει να 

γίνονται κρυφά. Οπότε, θα ήθελα για αυτό το πράγμα,  μια απάντηση. Και τέλος, 

θέλω να δω αν υπάρχει κάποια ενημέρωση, μου κάνει εντύπωση ότι περνάνε τα 

συμβούλια και ο Δήμαρχος λέει, δεν έχω κάποια ανακοίνωση να κάνω, για το θέμα 

των ιχθυοτροφείων. Στη λογοδοσία,  αν θυμάμαι τέλος Ιουνίου ήτανε, πριν δύο 

μήνες, είπατε εδώ πέρα, μας φέρατε να μας ενημερώσετε για το θέμα της που 

ΠΟΑΥ. Από ενημέρωση, τελικά καταλήξαμε στο ότι, δεν υπήρχε καμία ενέργεια του 

Δήμου μέχρι εκείνη τη στιγμή, για το θέμα της ΠΟΑΥ, καμία αντίδραση. Υποτίθεται 

ότι, ετοιμάζατε  μια επιστολή τότε. Η  Κάθετη σας είχε πει,  αν θα την κάνει η 

Κάθετη, λες και εμάς δεν μας ενδιαφέρει το θέμα.  Περάσανάλλοι δύο μήνες, δεν 

έχετε ανακοινώσει ότι έχει γίνει ενέργεια με… προς την Κυβέρνηση, προς τα 

αρμόδια Υπουργεία που να λέμε, να λέτε…Στο Συμβούλιο δεν το φέρατε το θέμα, τη 

θέση μας για την ΠΟΑΥ, να εκφράζουμε την αντίθεσή μας.  Μου κάνει πολύ μεγάλη 

εντύπωση, μου κάνει εντύπωση η ευκολία με την οποία αναβάλλετε και  ξεγελάτε,  

κατά κάποιον τρόπο,  εμάς που ρωτάμε ή τον κόσμο.  Αλλά δεν μου κάνει,  βέβαια,  

εντύπωση,  η στάση σας.  Γιατί εγώ,  τη στάση σας τη γνωρίζω και την έχω δει…  η 

στάση σας έχει εκφραστεί και τα έχουμε ξαναπεί,  προ πολλού,  σε ότι αφορά την 

ΠΟΑΥ.  Δεν θεωρώ ότι είστε ειλικρινής σε αυτά που λέτε,  γιατί μέχρι στιγμής δεν 

συμβαδίζουν με τις πράξεις σας. Πράξεις δεν έχουμε δει. Βγήκαν δύο  διοικητικές 

πράξεις αδειοδότησης ιχθυοτροφείων, 18 Ιουλίου και 23 Ιουλίου, δεν μας 

ενημερώνετε καν. Έχουν περάσει… εγώ δεν θα… εγώ δεν θα έκανα τέτοιου είδους 

επίθεση,  αυτή τη στιγμή. Έχει περάσει ένας μήνας και, και δεν έχετε ενημερώσει ότι 

θα κάνετε κάτι, ότι κάνατε,  ότι θα γίνει μια προσφυγή,  τίποτα,  τίποτα.  Έχε … 

Πρόεδρος: Ωραία. 

κ. Δημητριάδης: Ανησυχούν όλοι.  Εντάξει, εγώ δεν ανησυχώ, γιατί ξέρω τι 

πρόκειται να γίνει… 

Πρόεδρος: Θα τοποθετηθείτε; 

κ. Δημητριάδης:  Ξέρω, ξέρω ότι δεν έχετε ειλικρινείς διαθέσεις να… να κάνετε 

αυτά που πρέπει. Αλλά, είναι υποχρέωσή μου να τα θίγω εδώ, να ακούγονται και να 

αναγκάζεστε να απαντάτε.  
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Και ειδικά για το θέμα έχω και μια συγκεκριμένη  ερώτηση και προς την κυρία 

Πρόεδρο.  Για το θέμα των… του ιχθυοτροφείου στο Μπίστι,  που βγήκε η απόφαση 

που μας αναστάτωσε όλους στις 18 Ιουλίου, περί νομιμοποίησης υφιστάμενων,  

αυθαίρετων, χερσαίων εγκαταστάσεων, σε ιδιωτική δασική έκταση. Αυτή είναι η 

απόφαση της Αποκεντρωμένης Διοίκησης. Μέσα,  κάπου, έχει μια αναφορά, την 

οποία εγώ σας την αναφέρω για δύο λόγους. Αναλόγως  με την απάντηση που θα 

πάρω, πρέπει αυτό που θα πω να αξιοποιηθεί. Έχει μια αναφορά ότι, τα εκτροφεία 

στο Μπίστι και όχι μόνο, εξυπηρετούνται από το συσκευαστήριο ψαριών, που 

λειτουργεί,  λέει,  στην Κοκκινιά Τροιζηνίας. Ένα… είναι ένα συσκευαστήριο το 

οποίο,  εγώ γνώριζα παλιά ότι,  είχατε κάποια ιδιοκτησιακή σχέση εσείς… ο 

πατέρας σας  

Πρόεδρος: Έχει πουληθεί. 

κ. Δημητριάδης: Ερώτησα εάν έχει πουληθεί,  έχει πωληθεί…   

Πρόεδρος: Δεν έχουμε καμιά σχέση.  

κ. Δημητριάδης: Δεν έχετε καμία σχέση. Έχετε κάποια σχέση, με το εμπόριο 

ψαριών, που κάνει ο πατέρας, με την εταιρεία τη συγκεκριμένη; 

Πρόεδρος: Τί σχέση τώρα έχει αυτό…  δεν ξέρω αυτό… 

κ. Δημητριάδης: Έχει σχέση,  έχει σχέση. Θα ήθελα να μάθω… 

Πρόεδρος: Με την avravmar εννοείτε; 

κ. Δημητριάδης: Ναι, ναι.  

Πρόεδρος: Δεν γνωρίζω. Πάντως δεν έχουμε καμία ιδιοκτησία στις… 

κ. Δημητριάδης: Εάν συνεργάζεστε με την εταιρεία αυτή… 

Πρόεδρος: Αφήστε με να τοποθετηθώ λίγο…  

κ. Δημητριάδης:… και ο πατέρας σας πουλάει  τα ψάρια της εταιρείας αυτής, είστε, 

αν μη τι άλλο, σε δύσκολη θέση. 

Πρόεδρος: Η εταιρεία,  ο μπαμπάς μου,  θα το ξανά πω άλλη μια φορά. 

κ. Δημητριάδης:  Ναι. 
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Πρόεδρος:  Δεν ξέρω, τι θεωρείτε εσείς σύγκρουσης συμφερόντων.  Ο πατέρας 

μου δεν έχει καμία… δεν είναι ιδιοκτήτης ή κάτοχος ιχθυοκαλλιέργειας,  στη νήσο 

Πόρος… 

κ. Δημητριάδης: Ούτε συσκευαστηρίου… 

Πρόεδρος:… αφήστε με να ολοκληρώσω.  

κ. Δημητριάδης: Ναι.  

Πρόεδρος: Στον Πόρο ή σε κάποιο, οποιαδήποτε άλλη περιοχή της Ελλάδος. Το 

συσκευαστήριο επίσης, δεν ανήκει πλέον στην οικογένειά μου. Επομένως, δεν 

έχουμε καμία άμεση σχέση ιδιοκτησιακή ή μετοχών ή δεν ξέρω και εγώ τι, με τη 

συγκεκριμένη εταιρεία.  

κ. Δημητριάδης: Ωραία.  

Πρόεδρος: Εντάξει; 

κ. Δημητριάδης: Για την εμπορική δραστηριότητα όμως, δεν μπορείτε να πείτε… 

Πρόεδρος:  Τι σημαίνει δηλαδή εμπορική δραστηριότητα;  Δηλαδή,  εάν παίρνει ένα 

κιβώτιο ψάρι και το μεταπωλεί με ρωτάτε; 

κ. Δημητριάδης: Ναι, όχι ένα. Δύο, δέκα, εκατό… 

Πρόεδρος: Αυτό δεν μπορώ να το ξέρω,  από ή με  ποιες εταιρείες συνεργάζεται. 

Αυτό δεν είναι… 

κ. Δημητριάδης: Ωραία. 

Πρόεδρος:  Αλλά και να παίρνει, δηλαδή…  

κ. Δημητριάδης:  Ακούστε, ακούστε  να δείτε,  μισό λεπτό… 

Πρόεδρος:  Για εξηγήστε το μου.  

………….. 

Σε αυτό το σημείο ομιλούν ταυτόχρονα Δημοτικοί Σύμβουλοι εκτός μικροφώνων και 

είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 
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…………... 

κ. Δημητριάδης:… μισό λεπτό… Η κυρία Πρόεδρος μαζί με το Δήμαρχο… η κυρία 

Πρόεδρος μαζί με τον Δήμαρχο και με εσάς… 

κ. Ρούσσος: Επεμβαίνει μιλώντας εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατον να 

απομαγνητοφωνηθεί. 

κ. Ρούσσος:… μην κοροϊδευόμαστε μεταξύ μας. 

κ. Δημητριάδης:  Κοροϊδευόμαστε φαίνεται… 

κ. Γκιων:  Είναι θέμα αυτό;  Αυτό είναι προσωπικό θέμα. 

κ. Δημητριάδης: Ναι, ναι, προσωπικό θέμα… 

κ. Γκιων: Δεν είναι θέμα της στιγμής. 

κ. Δημητριάδης: Να μιλήσω και να πω κάτι… 

Πρόεδρος:  Να σας πω κάτι;  

κ. Γκιων: Έχετε ξεφύγει… 

Πρόεδρος:  Συγκρουσιακό… Θα υπήρχε σύγκρουση συμφερόντων,  εάν έρθει κάτι 

εδώ και με δείτε ότι εγώ δεν το υποστηρίζω… 

κ. Δημητριάδης: Πολύ ωραία.  

Πρόεδρος:… στο σύνολο του Δημοτικού Συμβουλίου. Όταν έρθει λοιπόν μια τέτοια 

απόφαση,  συγνώμη Δήμαρχε και με δείτε εμένα ότι,  εγώ απουσιάζω, δεν παίρνω 

θέση, μπορεί να είναι θετική, μπορεί να είναι αρνητική, τότε να με κρίνετε. Δεν 

μπορούμε εκ των προτέρων να κρίνουμε προθέσεις.  

κ. Δημητριάδης: Ωραία. Όχι, δεν είναι καθόλου εκ των προτέρων. Είναι 

Αύγουστος,  είστε εδώ οχτώ μήνες, δεν είναι εκ των προτέρων. 

Πρόεδρος: Δηλαδή τι μου λέτε; Ότι εγώ βάζω εμπόδια και λέω του Δημάρχου ή της 

δημοτικής αρχής,  μη στέλνετε επιστολές στο Υπουργείο, γιατί εμένα ο μπαμπάς 

μου,  μπορεί να αγοράζει ένα κιβώτιο ψάρια από την avaramar; Αυτό μου λέτε; 
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κ. Δημητριάδης: Δεν είναι αστείο. Εγώ λέω ότι οχτώ  μήνες,  είστε απόλυτα 

αδρανείς για το θέμα της ΠΟΑΥ… 

Πρόεδρος:  Και τα όλα αυτά,  όλα αυτά  τα κάνω εγώ… 

κ. Δημητριάδης:… και ψάχνω να βρω… 

κ. Κανατσίδης: Εσείς δεν συμμετέχετε…. 

κ. Δημητριάδης: Εγώ δεν είμαι Δήμαρχος. Εγώ δεκαπέντε χρόνια  ήμουνα ο μόνος 

που ήμουνα ενεργός.  

κ. Κανατσίδης:… και δεν συμμετέχετε… και δεν έχετε δικαιολογήσει ποτέ το λόγο. 

κ. Δημητριάδης:  Θα με αφήσετε να συνεχίσω;   

κ. Κανατσίδης: Βεβαίως… 

κ. Δημητριάδης: Βεβαίως… με διακόπτετε… Πάμε παρακάτω.  Να συνεχίσω… 

Πρόεδρος: Με αυτή τη λογική, να αρχίσω και εγώ να ερευνώ κι εγώ τις δικές σας 

εμπορικές δραστηριότητες, του κυρίου Παπαχρήστου, της κυρίας Καραμάνη, των 

κυρίων από δω, από δω… 

κ. Δημητριάδης: Δεν θα με βρείτε εμένα ή τους συγγενείς μου, να έχω 

συγκρουόμενες δραστηριότητες.  

Πρόεδρος: Δεν είναι λογική, δεν είναι λογική. Μπορεί να μην είναι σε αυτή τη 

δραστηριότητα, να είναι σε κάποια άλλη δραστηριότητα,  που μπορεί να είναι… 

κ. Δημητριάδης:  Σε καμία δεν θα με βρείτε… 

Πρόεδρος: Δεν το γνωρίζω, θέλετε να μπω σε αυτή τη διαδικασία; Δεν θα μπω,  

γιατί  δεν το θεωρώ ηθικό και δίκαιο. 

κ. Δημητριάδης: (Ομιλεί ταυτόχρονα με την κυρία Πρόεδρο και δεν ακούγεται 

καθαρά ώστε να μπορεί να γίνει απομαγνητοφώνηση). 

κ. Κανατσίδης: (Ομιλεί εκτός μικροφώνου και δεν είναι δυνατόν να 

απομαγνητοφωνηθεί). 
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κ. Δημητριάδης: Εν πάση περιπτώσει… δεν διοικούμε εμείς κύριε Κανατσίδη,  

πρέπει να το καταλάβετε, διοικείτε εσείς. Όσο διοικούσα εγώ και ήταν Πρόεδρος ο 

αδερφός μου και ήμουν εγώ Δήμαρχος,  δεν υπήρχε πουθενά… 

κ. Κανατσίδης:… αφήνετε εντυπώσεις,  κύριε Δημητριάδη.  

κ. Δημητριάδης:  Δεν αφήνω εντυπώσεις,  κάνω ερωτήσεις… Επειδή δεν έχετε 

κάνει τίποτα ψάχνω να βρω, ψάχνω να βρω και κάνω ερωτήματα…για την 

σύγκρουση συμφερόντων… 

κ. Γκιων:.  Συγγνώμη, εσείς τι κάνατε εννέα  χρόνια για την ΠΟΑΥ; Συγγνώμη, για 

την ΠΟΑΥ, τι κάνατε εννέα  χρόνια; 

κ. Δημητριάδης: Δεν έχετε τον λόγο,  αλλά να σας το πει η Πρόεδρος… 

κ. Γκιων:. Έχετε πάρει εσείς το λόγο μόνοτερμα, έχετε ξεπεράσει το τρίλεπτο… 

κ. Δημητριάδης:… δεν έχω τελειώσει… 

κ. Γκιων:… έχετε ξεπεράσει το τρίλεπτο, δηλαδή πόσο χρόνο χρειάζεστε;  

Πρόεδρος: Έχει δίκιο ο… 

κ. Γκιων: Και έχετε βάλει την Πρόεδρο να απολογείται, για ένα θέμα που δεν την 

αφορά… Αφορά την οικογένειά της. 

κ. Δημητριάδης: Πως δεν την αφορά; Λοιπόν… 

Πρόεδρος:… λοιπόν προχωρήστε… 

κ. Δημητριάδης:  Ψάχνω λοιπόν,  να καταλογίσω και να βρω ευθύνες και λόγους 

για τους οποίους  αδρανείτε … 

κ. Κανατσίδης:  Και τι είσαι; Εισαγγελέας είσαι; 

Πρόεδρος: Εντάξει. 

κ. Δημητριάδης: Δεν είμαι Εισαγγελέας,  αντιπολίτευση είμαι…   

κ. Κανατσίδης: Να καταλογίσετε ευθύνες;Δεν το καταλαβαίνω.  

κ. Δημητριάδης: Είναι σοβαρό αυτό που κάνετε; 
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Πρόεδρος:  Λοιπόν, κύριε Κανατσίδη. Το λόγο έχει ο Δήμαρχος να απαντήσει… 

κ. Δημητριάδης:  Να ολοκληρώσω.. 

Πρόεδρος:  Να απαντήσει. 

κ. Δημητριάδης: Τελειώνω,  δεν έχω να πω κάτι άλλο. Είπα λοιπόν ότι, αναλόγως 

την απάντηση, εάν  έλεγε… εάν η απάντηση ήταν, ναι έχουμε κάποια σχέση  με το 

συσκευαστήριο,  θα ήταν θέμα.  Από την ώρα  που δεν έχουνε, υπάρχει ένα άλλο 

θέμα που έχω να πω εγώ. Εγώ που δεν έχω σχέση, που δεν τα ξέρω, δεν έχω 

διαβάσει έγγραφα, δεν γνωρίζω, γιατί δεν ήμουνα μέσα σε αυτό τον κλάδο. Βλέπω 

ότι, η εταιρία αυτή βεβαιώνει ότι, λειτουργεί ένα συσκευαστήριο εκεί πέρα. Γιατί 

διαφορετικά,  αν δεν είχε συσκευαστήριο, θα υπήρχε σοβαρό θέμα, τι κάνει με τα 

νωπά της ψάρια που αλιεύει στον Πόρο. Υποτίθεται ότι, δεν αδειοδοτεί τώραστο 

Μπίστι συσκευαστήριο και λέει στη διοίκηση, μην ανησυχείτε γιατί, λειτουργεί το 

συσκευαστήριο μου στα δέκα  λεπτά, απέναντι. Εγώ λοιπόν μαθαίνω ότι, αυτό το 

συσκευαστήριο δεν λειτουργεί. Εγώ που δεν έχω διασυνδέσεις, δεν έχω 

προσβάσεις,  δεν έχω πάει εκεί, δεν το ξέρω, μαθαίνω ότι δεν λειτουργεί. Η εταιρεία 

λοιπόν,  εξαπατά την διοίκηση λέγοντας ότι, η δραστηριότητά της εδώ 

υποστηρίζεται από συσκευαστήριο,  στην Τροιζήνα.  Δεν σας φαίνεται λίγο χρήσιμο 

να…  και μιας που έχετε και γνώσεις,  λόγω της παλιάς σχέσης που είχε ο πατέρας 

της Προέδρου, αυτό να αναδειχθεί…  μη γελάτε..   

Πρόεδρος:  Γελάω γιατί,  εντάξει… 

κ. Δημητριάδης: Άμα αναδειχτούν κάτι τέτοια, θα τους βραχυκύκλωσετε… 

Πρόεδρος:  Γιατί εάν ανακατευτώ, αν ανακατευτώ, πάλι θα μου πείτε… 

κ. Δημητριάδης:… θέλετε να τους βραχυκύκλωσετε; 

Πρόεδρος:… ότι η πρόθεσή μου δεν είναι σωστή και καλή. Αυτό θα πείτε κύριε  

Δημητριάδη.   

κ. Δημητριάδης: Μόνο από τις πράξεις σας… 

Πρόεδρος: Λοιπόν. 

κ. Δημητριάδης:  Αφήστε με να βάλω μια τέλεια. 
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Πρόεδρος: Βάλτε την όμως,  γιατί έχετε αργήσει. 

κ. Δημητριάδης: Ωραία. Αν θέλετε λοιπόν, πραγματικά, να κάνετε πράξεις αυτά 

που λέτε στα λόγια μέχρι στιγμής,  με την εναντίωση, ωραία, αξιοποιήστε τέτοια 

πράγματα.  Και εγώ σας δίνω κάτι το οποίο το εντόπισα, έχουν κάνει μια ψευδή 

βεβαίωση ότι,  λειτουργεί εκείνο το συσκευαστήριο και στην πραγματικότητα δεν 

λειτουργεί το συσκευαστήριο. Άρα ή συσκευάζουν παρανόμως, σε αυτά που πάνε 

να αδειοδοτήσουν τώρα ως αποθηκευτικούς χώρους ή τα ψάρια ταξιδεύουν μη 

συσκευασμένα, ακόμα πιο μακριά, πράγμα που και πάλι κάπου τους 

προβληματίζει,  για αυτό αναγκάζονται να πούνε ψέματα. 

Πρόεδρος: Ωραία. Κύριε Δημητριάδη, ωραία. 

κ. Δημητριάδης: Αλλά πληρώνετε κάποιον δικηγόρο, που του έχουμε αναθέσει 

όλοι μαζί.  

Πρόεδρος: Ωραία. Ξεκινήστε. Να απαντήσει ο κύριος Δήμαρχος. 

Δημητριάδης: Ασχοληθείτε εσείς με το θέμα, γιατί αν ήτανε να είχα ασχοληθεί εγώ,  

να ασχολούμαι εγώ, θα είχαν… θα είχαν ψηφίσει εμένα οι δημότες. 

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη, εντάξει. 

Δημητριάδης: Δεν ψήφισαν εμένα,  ψήφισαν εσάς… 

κ. Κανατσίδης:… δεν ασχολείστε με το θέμα… 

κ. Δημητριάδης:… και αυτό είναι η απάντηση για σας.  Για αυτό δεν ασχολούμαι…. 

κ. Κανατσίδης:… δεν ασχολείστε. 

κ. Δημητριάδης:… συνήθισε ο κόσμος να μην ασχολούμαι πιά εγώ… 

Πρόεδρος: Ωραία,  να απαντήσει ο Δήμαρχος. Κύριε Δήμαρχε, σας παρακαλώ. 

Δήμαρχος: Ναι, να πάρω το λόγο. Κύριε Δημητριάδη, συμφωνώ με τις 

παρατηρήσεις σας. Κατακρίνω δημόσια τον εισαγγελικό τόνο που έχετε, είναι 

απαράδεκτος. Εδώ δεν είστε Εισαγγελέας, είσαστε ένας απλός Δημοτικός 

Σύμβουλος.  
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κ. Δημητριάδης: (Διακόπτει τον Δήμαρχο, ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι 

αδύνατη η απομαγνητοφώνηση). 

Δήμαρχος: Κάνεις ερωτήσεις στην κυρία Πρόεδρο και είναι απρέπεια και 

παρανομία… 

κ. Δημητριάδης: Σοβαρά; 

Δήμαρχος:  Ναι, δεν είναι ανακριτικό γραφείο εδώ.  

κ. Δημητριάδης:  Τι λέτε; 

Δήμαρχος:   Εγώ τι σας λέω. 

κ. Δημητριάδης: Να μην κάνετε… 

Δήμαρχος:  Αφήνετε μομφές ότι, έχουμε ερείσματα για σοβαρά θέματα του νησιού. 

Αυτό είναι και κολάσιμο. Για αυτό να λιγοστέψεις λίγο τα λόγια σου… άκου  που σου 

λέω εγώ,  γιατί λες πολλά… 

κ. Δημητριάδης: Αυτό εδώ, που κάνεις τώρα εσύ,  λοιπόν… 

Δήμαρχος:  Τι είναι αυτό; Αυτό είναι…  

κ. Δημητριάδης: (Διακόπτει τον Δήμαρχο, ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι 

αδύνατη η απομαγνητοφώνηση). 

Δήμαρχος:… κάνω με λίγα λόγια, ότι αισθάνομαι. Λες πολλά, λες πολλά,  

λασπολογείς και είναι επικίνδυνα λόγια,  διχαστικά.  

…………………... 

Απ’ την στιγμή που ο κύριος Δήμαρχος πήρε τον λόγο, διακόπτεται συνεχώς από 

τον κύριο Δημητριάδη, ο οποίος μιλάει ταυτόχρονα και εκτός μικροφώνου. Είναι 

αδύνατη η απομαγνητοφώνηση και των δύο. 

………………….. 

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη, αφήστε  να ολοκληρώσει.  

Δήμαρχος:  Λασπολογείς  όπως πάντα και λες πολλά δικαστικά… δικαστικά λόγια, 

ναι.  
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κ. Δημητριάδης:… να μη ρωτάμε…  

Δήμαρχος:  Λες και εμείς  δεν παρακολουθούμε τις δύο  αποφάσεις… 

κα Κανατσίδη: Αυτός είναι ο έλεγχος της διοίκησης… (ομιλεί εκτός μικροφώνου και 

είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση). 

Δήμαρχος:  Κυρία Κανατσίδη… ακούστε μάθετε να ακούτε… 

Πρόεδρος:  Κυρία Κανατσίδη, δεν έχετε το λόγο. 

……………… 

Σε αυτό το σημείο,  διακόπτουν τον κύριο Δήμαρχο συνεχώς,  η κυρία Κανατσίδη 

και ο κύριος Δημητριάδης, χωρίς να έχουν τον λόγο.Η κυρία Πρόεδρος κάνει 

συστάσεις.  Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 

………………. 

Δήμαρχος:  Τόση ώρα δεν έχω δεν είχα μιλήσει. Τουλάχιστον μετά από τόσα 

χρόνια στην Τοπική Αυτοδιοίκηση να μάθετε την ευγένεια. Σας διέκοψα εγώ πριν;  

Ακούστε… 

κα Κανατσίδη: (Συνεχίζει να μιλά εκτός μικροφώνου). 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη, δεν έχετε το λόγο. 

Δήμαρχος:  Κυρία Κανατσίδη... 

κα Κανατσίδη: (Συνεχίζει να διακόπτει, χωρίς να έχει τον λόγο και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση). 

Δήμαρχος:   Θα πάρεις το λόγο μετά, μετά… να μάθεις μια φορά στη ζωή σου να 

είσαι ευγενική. 

……………… 

Η κυρία Κανατσίδη συνεχίζει να μιλάει, χωρίς να έχει τον λόγο, παρά τις 

επανηλειμμένες συστάσεις από την κυρία Πρόεδρο. Αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση.  

……………… 
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Πρόεδρος: Δεν έχετε το λόγο. 

Δήμαρχος: Δεν είμαι απειλητικός. Λασπολογείτε ομαδικώς, ακούστε και 

περιττολογείται.  Λες και εμείς,  κύριε Δημητριάδη, δεν παρακολουθούμε τις εξελίξεις 

και δεν ξέρουμε τι συμβαίνει… 

κα Κανατσίδη: Να μας ενημερώνετε όμως.  

Δήμαρχος:  Θα σας ενημερώσουμε και θα δείτε και τις πράξεις μας. 

κ. Δημητριάδης: Μείνατε βουβός και δεν μιλήσατε.  

Δήμαρχος:   Σας άκουγα είχα την ευγένεια.  Εγώ βουβός;  Αυτή είναι η βουβαμάρα; 

Δηλαδή, η αντίδρασή μου θα είναι να κακολογούμε εδώ πέρα; 

κ. Δημητριάδης: (Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση). 

Δήμαρχος:  Μεταξύ μας; Σας άκουσα και προχωράω σε εξηγήσεις. Έτσι κάνουνε οι 

άνθρωποι.  

κ. Δημητριάδης: Δεν κάνουν…. 

Δήμαρχος:  Δεν σας έχω κατηγορήσει ποτέ. Παρότι από το 2010, ακούστε, χτίσατε 

πάνω στο μύθευμα των ιχθυοκαλλιεργειών, δεν πετύχατε τίποτα, τίποτα και 

συνεχίζετε να προσπαθήσετε να αποκτήσετε έρεισμα, να χτίσετε.Θα αντιδράσει ο 

Δήμος, ακούστε, όχι ο Δήμαρχος. Δεν το παίζω εγώ Δήμαρχος. Θα αντιδράσει ο 

Δήμος. Να είσαι σίγουρος. Είναι Αύγουστος, η δικαιοσύνη και τα δικαστήρια δεν 

λειτουργούν, ο δικηγόρος ο οποίος προαναφέρατε έχει επανέλθει στη δουλειά του 

και θα αντιδράσουμε και σε υψηλό επίπεδο νομιμότητας και στις δύο περιπτώσεις.  

Ξέρουμε και ότι, έχουν αναφέρει μέσα το συσκευαστήριο της Κοκκινιάς,  το οποίο 

δεν λειτουργεί, όλα τα ξέρουμε.  

κ. Δημητριάδης: Μπράβο, εντάξει… 

Πρόεδρος: Ξέρατε ότι δεν λειτουργεί, αλλά δεν ξέρατε το ιδιοκτησιακό καθεστώς… 

Δήμαρχος: Μισό λεπτό, μη με διακόπτεις και συ κυρία Πρόεδρε.  

Πρόεδρος: Συγγνώμη  κύριε Δήμαρχε, αλλά ήταν σημαντική επισήμανση… 
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Δήμαρχος:  Εντάξει, μιλήστε μεταξύ σας  και να μείνωστην ευγένεια  μου εγώ. 

Πρόεδρος: Ήταν σημαντική επισήμανση, γιατί ξέρανε ότι δεν λειτουργεί… 

Δήμαρχος: Εντάξει. Ναι κύριε Παπαχρήστου, δεν έχω διακόψει ποτέ. Σε έχω 

διακόψει; 

κ. Παπαχρήστου: Σε έχω διακόψει εγώ; 

……………… 

Ο κύριος Παπαχρήστου ομιλεί παράλληλα, με τον κύριο Δήμαρχο, εκτός 

μικροφώνου και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 

……………… 

Δήμαρχος:  Όχι, ειρωνεύεσαι. Να μάθετε να είστε ευγενείς ως Ποριώτες. Το 

καταλάβατε; Εμείς οι ποριώτες είμαστε ευγενείς. Μέχρι εκεί. 

κ. Παπαχρήστου: Εντάξει. 

Δήμαρχος: Συνεχίζω. Λοιπόν, ο Δήμος, ενημερώνω εγώ δημόσια ότι, έχει κινηθεί, 

έχει δώσει τα έγγραφα, είναι στον δικηγόρο. Θα έρθει ο δικηγόρος στον Πόρο, την 

άλλη εβδομάδα και θα κινηθούμε νομικά, σε υψηλό επίπεδο. Εάν κάναμε μια 

προσφυγή,  όπως αναφέρατε στα μέσα,  στην Αποκεντρωμένη Διοίκηση, θα ήταν 

μια σπασμωδική ενέργεια, η οποία,  το πιθανότερο είναι, τεκταιρόμενα,  να  

προχωρούσε υπέρ των εταιρειών. Και θα είχαμε ένα κείμενο, το οποίο θα μας 

βάρυνε για τις υπόλοιπες εξελίξεις. Εμείς,  θέλουμε να κάνουμε ένα κείμενο νομικό 

εφ' όλης της ύλης και σοβαρό και να πάμε μέχρι το Συμβούλιο της Επικρατείας και 

να ανακαλέσουμε και να αναιρέσουμε αυτές τις αποφάσεις. Αυτή είναι η απάντησή 

μου σε αυτά που μας ρίξατε… μας προσάψατε, σε αυτό το θέμα. 

Στο δεύτερο θέμα, για  τη διαβούλευση που λέτε, για τα ΕΠΣ, τους πολεοδομικούς 

σχεδιασμούς, το παρακολουθούμε. Η εταιρεία, το γραφείο Σαμαρά, το οποίο έχει 

αναλάβει εμάς, είναι ένα σοβαρό γραφείο, το οποίο έχει αναλάβει  την Ερμιονίδα,  

έχει αναλάβει εμάς, έχει αναλάβει τη Μύκονο, την Πάρο και τη Χαλκιδική, πολλούς 

Δήμους. Αυτό σημαίνει ότι, μας έχουν υψηλά στο ράφι, δεν είμαστε τυχαία εκεί. Η 

Τροιζηνία έχει ένα άλλο γραφείο και ήδη αντιμετωπίζει προβλήματα, μεγάλα. Το 

γραφείο Σαμαρά, από το Υπουργείο Περιβάλλοντος, πήρε παράταση, στο να 
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καταθέσει την πρότασή του. Όταν ολοκληρωθεί… είμαστε σε επαφές και 

συνεννοήσεις… δίνει η Τεχνική μας Υπηρεσία,  είναι ανοιχτή να πάρετε αντίγραφα, 

στοιχεία,  συνεχώς.  Και όταν είναι έτοιμη η εταιρεία, να καταθέσει τη μελέτη, την 

προμελέτη κατά κάποιο τρόπο, η οποία μπορεί να τροποποιηθεί,  θα τη φέρουμε 

εδώ και θα διαβουλευτούμε, να είστε σίγουροι γι’ αυτό.  Έχουμε μεγαλύτερη αγωνία,  

εμείς,  για τον τόπο από ότι εσείς. Να είστε σίγουροι για αυτό.  

κ. Δημητριάδης: Εεε,  καλά γι’ αυτό,  δεν υπάρχει αμφιβολία.  

Δήμαρχος:  Δεν υπάρχει θέμα.  

κ. Δημητριάδης: Τι ατάκες είναι αυτές; 

Δήμαρχος:   Όχι, έχω δικαίωμα να το πω.   

κ. Δημητριάδης: Εντάξει. 

Δήμαρχος:  Γιατί;  Να το δεχτείτε και αυτό. 

κ. Δημητριάδης: Ε βέβαια 

κα Κανατσίδη:  Κυρία Πρόεδρε. 

Πρόεδρος:  Δεν έχει ολοκληρώσει ακόμα, μισό λεπτό. 

Δήμαρχος:  Για το θέμα των χώρων, που έχουμε παραχωρήσει σε δύο γιατρούς 

και σε δύο αστυνομικούς,  όντως δεν το φέραμε, θα το φέρουμε στο επόμενο 

συμβούλιο. Δεν το θεωρήσαμε ότι,  είναι κάτι τόσο πολύ σοβαρό σε ένα δημοτικό  

κτίριο, σε κενές αίθουσες, να φιλοξενούμε δύο γιατρούς, δημόσια και δύο 

αστυνομικός. Θα το φέρουμε μην ανησυχείτε. Και αν θέλετε μην το ψηφίζετε. 

κ. Δημητριάδης: Εγώ,  έχω πει ότι θα το ψηφίσω, αλλά πρέπει να το φέρετε.  

Δήμαρχος:  Θα το φέρουμε,  μην ανησυχείτε. 

κ. Δημητριάδης: Ανησυχώ, πέρασε και ο Αύγουστος. 

Πρόεδρος: Ωραία. 

Δήμαρχος:   Δηλαδή,  αν το φέρουμε στο άλλο, θα έχει  κάποια διαφορά; 

…………….. 
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Σε αυτό το σημείο ομιλούν Δημοτικοί Σύμβουλοι μαζί και εκτός μικροφώνου και είναι 

αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 

…………….. 

κ. Δημητριάδης: Να απαντήσω, εάν θέλετε απάντηση… είναι στοιχειώδες… θα το 

πούμε και στο επόμενο θέμα  πρώτα αποφασίζεις κάτι και μετά γίνεται. 

Δήμαρχος:  Αλλά να σας πω κάτι… 

κ. Δημητριάδης: Είναι η σειρά των πραγμάτων, όπως με τα μοτοποδήλατα που θα 

πούμε μετά… 

Δήμαρχος:  Εγώ αυτά… ακούστε… 

Πρόεδρος: Δεν έχετε το λόγο. 

κ. Δημητριάδης: Με ρώτησε όμως. 

Δήμαρχος:  Ακούστε. Μη διακόπτετε όμως. 

κ. Δημητριάδης: Μου κάνατε μια ερώτηση  Δήμαρχε και απάντησα. 

Δήμαρχος: Ακούστε, μην εκνευρίζεστε. Θα σας ρωτάω, αφού έχω το λόγο,  θα σας 

μιλάω σαν Δήμαρχος και στο τέλος θα δευτερολογήσετε και  να μου απαντήσετε. 

κ. Δημητριάδης: Ωραία 

Δήμαρχος: Εντάξει. Για αυτές τις παρατηρήσεις που κάνατε,  σας απάντησα αυτά 

που είχα να πω. Και εγώ θα σας παρακαλούσα δημοσίως, να μην είσαστε τόσο 

εισαγγελικός. Είναι κακό. Δυναμιτίζεται το Δημοτικό Συμβούλιο. Μπορείτε να 

βοηθήσετε με άλλο τρόπο τον Πόρο και το Δημοτικό Συμβούλιο. 

Πρόεδρος: Ήθελε ο κύριος Γκιων, είχε … πρώτα  να τοποθετηθεί. 

κ. Γκιων:. Θα σταθώ στο πρώτο θέμα που είπε ο κύριος Δημητριάδης, στο Λιμενικό 

Ταμείο,  το πόσο δουλεύει ή δεν δουλεύει. Μάλλον, έχει ξεχάσει ο κύριος 

Δημητριάδης ότι, για τέσσερα χρόνια, τα συμβούλια του Λιμενικού Ταμείου, 

γινόντουσαν,  ενώ είχε λήξει ο κορωνοϊός, δεν γινόντουσαν δια ζώσης, αλλά 

εγίνοντο με τηλεπικοινωνία. Τέσσερα χρόνια. Εκτός τις δύο, τρεις τελευταίες 

συνεδριάσεις. Ότι ήταν προσβλητικός ο κύριος Δημητριάδης, είναι. Ενοχλείται όταν 
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τον διακόπτουμε, αλλά παρεμβαίνει συνέχεια και διακόπτει όλους τους ομιλούντες, 

με στόχο να εκνευρίζει όλο το Δημοτικό Συμβούλιο. Ένα άλλο ότι, δεν τηρούμε τις 

διαδικασίες. Η επίθεση ήταν προσωπική,  ήτανε στην κυρία Πρόεδρο. δεν θα 

απολογηθεί η κυρία Πρόεδρος, ούτε για τον πατέρα της,  ούτε για τον άντρα της, 

ούτε για κανέναν. Εάν έχει κάτι μεμπτό…, έχετε κάτι μεμπτό για την κυρία Πρόεδρο, 

μπορείτε να το αναφέρετε. Σωστά είπε η κυρία Κανατσίδη ότι ασκούν έλεγχο της 

διοίκησης. Ναι αλλά δεν ασκούσατε έλεγχο της διοίκησης, έλεγχος στα προσωπικά 

της κυρίας  Προέδρου κάνατε. 

κα Κανατσίδη:(Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση). 

κ. Γκιων: Είναι προσωπικά. Το συσκευαστήριο, αν είναι  παράνομο, πηγαίνετε και 

κάνετε τις ανάλογες πράξεις. Πηγαίντε νομικά και καταγγείλτε το. Δεν έχουμε εμείς 

καμία σχέση με συσκευαστήρια και δεν είναι και θέμα της ημερήσιας διάταξης, ούτε 

ανακοίνωση καν. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη. 

κα Κανατσίδη:  Είπε ο Δήμαρχος ότι έχουμε εισαγγελικό τόνο. Όταν ασκείς έλεγχο 

στη διοίκηση, θα φαίνεται σαν εισαγγελικός τόνος. Εισαγγελείς δεν είμαστε, ούτε 

δικαστές, αλλά οφείλουμε να σημειώνουμε τις παρατυπίες, τις ελλείψεις. Γιατί 

πρόκειται για ελλείψεις εδώ, δεν έχουμε ενημέρωση για τίποτα. Και όσον αφορά το 

χωροταξικό, ετοιμάζετε μια προμελέτη κεκλεισμένων των θυρών;  Ποιος την 

ετοιμάζει την προμελέτη; Δεν πρέπει οι τοπικοί φορείς,  οι μηχανικοί,  οι 

αρχιτέκτονες,  οι φορείς που έχουν συμφέρον… 

κ. Δημητριάδης: Το πολεοδομικό εννοείς… 

κα Κανατσίδη: Το πολεοδομικό. Δεν έπρεπε ήδη,  να έχει γίνει ένα προ συμβούλιο,  

ένα συμβούλιο με τον κόσμο;  

Δημοτικός Σύμβουλος: (Ομιλεί εκτός μικροφώνου, αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση). 

κα Κανατσίδη: Έτσι έπρεπε να γίνει. Για να  συνταχθεί μια προμελέτη και μετά η 

προμελέτη να συνεχίσει,  να μπει πάλι σε διαβούλευση,  να μπει πάλι σε συζήτηση, 

για  να καταλήξουμε κάπου. Γιατί, όλοι έχουμε λόγους να έχουμε άποψη,  για αυτό 

το θέμα, για το πολεοδομικό. Και κάτι άλλο, που δεν έχει σχέση με αυτά. Υπάρχει 
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ένα λογότυπο, που είχε κατασκευαστεί στη δική μας δημοτική αρχή, που ήταν 

μπροστά στο Ηρώων και αυτό το λογότυπο ήταν ένας πολύ καλός τρόπος, να 

διαφημίζεται το νησί μας, μέσα από τα μέσα κοινωνικής δικτύωσης. Χιλιάδες κόσμος 

έβγαζε φωτογραφίες και διασπείρονταν με το instagram, με το Facebook. Αυτό γιατί 

έχει πάει εκεί που έχει πάει και είναι μέσα στο πάρκινγκ και είναι τόσο κακό 

βαλμένο. Θέλετε να το απομακρύνετε εντελώς; Ποιες είναι οι προθέσεις σας;  

Δήμαρχος: (Ομιλεί  εκτός μικροφώνου, δεν ακούγεται και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση). 

Πρόεδρος: Μισό λεπτό. Θα απαντήσετε στο τέλος κύριε Δήμαρχε. Θέλετε κύριε 

Κανατσίδη να επισημάνετε… για το λογότυπο; Μετά θα τοποθετηθεί ο κύριος 

Δημητριάδης και στο τέλος ο Δήμαρχος. 

Κανατσίδης: Το λογότυπο το απομακρύνουμε από κει, κατ’ αρχήν γιατί ήταν 

μπροστά στο ιστορικό μνημείο… 

κα Κανατσίδη:  Α για τη συναυλία, το ξέρω. 

κ. Κανατσίδης: Όχι,  όχι… 

κα Κανατσίδη:  Α όχι.  

κ. Κανατσίδης: Ήταν στην Πλατεία Ηρώων, μπροστά στο μνημείο των ηρώων. 

Θεωρήσαμε ότι σε αυτό ακριβώς το σημείο που το έχουμε βάλει, είναι μεταξύ στα 

σκαλάκια του κυρίου Μάνεση,  από πίσω είναι το Ρολόι του Πόρου και τα θέματα 

είναι σχετικά. Είναι το Ρολόι του Πόρου και από πίσω… 

κα Κανατσίδη: Ααα δηλαδή εκεί θα μείνει; Εκεί θα μείνει…; 

κ. Κανατσίδης: Θεωρούμε ότι εκεί είναι καλύτερα, από το να είναι μπροστά στο 

ιστορικό μνημείο. 

κα Κανατσίδη:  Εκεί δεν φωτογραφίζεται  κανένας. 

κ. Κανατσίδης: Κοιτάχτε, κυρία  Κανατσίδη. Είχατε μια εκτίμηση ότι, εκεί που το 

βάλατε ήταν ο καλύτερος τόπος. Εμείς έχουμε μια άλλη εκτίμηση… 

κα Κανατσίδη: Οκέι. 
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κ. Κανατσίδης: Ότι εκεί πέρα από το βάζουμε εμείς… ορίστε; 

κα Κανατσίδη: Εγώ νόμιζα ότι, είναι προσωρινή η θέση εκεί, γιατί μας είπατε… 

κ. Κανατσίδης: Όχι, όχι δεν είναι προσωρινή… 

κα Κανατσίδη:… ότι θα ξαναπάει εκεί που ήταν.  

κ. Κανατσίδης: Διαλέξαμε έναν τόπο που φαίνεται πάρα πολύ ωραία στις 

φωτογραφίες. Από πίσω φαίνεται  όλο το Ρολόι, στα σκαλάκια του κυρίου Μάνεση. 

Και θεωρήσαμε ότι εκεί πέρα  είναι ο κατάλληλος τόπος, προκειμένου να είναι 

μπροστά… 

κα Κανατσίδη:  Οκέι, οκέι καλύφθηκα. 

κ. Κανατσίδης:… προκειμένου να είναι μπροστά… 

κα Κανατσίδη:  Καλύφθηκα, κατάλαβα. 

Πρόεδρος: Αφήστε τον να ολοκληρώσει. 

κα Κανατσίδη: Εντάξει, το άκουσα. 

Πρόεδρος:… θα του πείτε εσείς πότε θα ολοκληρώσει; 

κα Κανατσίδη:… να ολοκληρώσω την κουβέντα μου. 

Πρόεδρος: Σας παρακαλώ.  

κ. Κανατσίδης: Προκειμένου να είναι μπροστά στην Πλατεία Ηρώων και στο 

ιστορικό μνημείο της Πλατείας Ηρώων. Αυτό. 

Πρόεδρος: Ευχαριστώ. Λοιπόν. Ο κύριος Δημητριάδης. 

κ. Δημητριάδης: Ναι,  κι εγώ μία… Με κάλυψε βέβαια η Ελένη για το θέμα… 

κα Κανατσίδη:… της αγγελίας. 

κ. Δημητριάδης: Ναι, δηλαδή δεν φτάνει που ο Δήμαρχος οπότε παίρνει το λόγο 

απευθύνεται με τσαμπουκά, με τσαμπουκά. Δηλαδή, το ύφος του Δημάρχου δεν το 

λέω ως αγγελικό, είναι τσαμπουκαλίδικο, νταϊλίδικο, αγενέστατο, γιατί μου μιλάτε 

στον ενικό, ενώ… Έξω από δω, φυσικά και μιλάμε στον ενικό και γνωριζόμαστε 
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χρόνια  και μιλάμε στον ενικό. Αλλά εδώ πέρα, υποτίθεται πρέπει να κρατάμε 

κάποια προσχήματα. Αλλά ξαφνικά εδώ πέρα, όποτε τσαντίζεται και θέλει να φανεί 

απειλητικός ο κύριος Δήμαρχος,  μου μιλάει στον ενικό και σχεδόν, απειλητικά μου 

μιλάει. Και ενώ το κάνει αυτό,  σε μένα που πραγματικά,  δεκαπέντε χρόνια το έχω 

δουλέψει, για να με ακούτε έτσι ήρεμο και πράο όταν τοποθετούμε. Ότι και αν λέω 

είναι ήρεμος. Μου λέτε ότι εγώ εκνευρίζομαι και ότι εγώ είμαι αγενής και κάτι τέτοια 

πράγματα, που προφανώς δεν ισχύουν. Είναι μέσα στη γενικότερη, τι να πω,  

σύγχυση που έχει ο Δήμαρχος, με την έννοια της αλήθειας. Γιατί, είπε και μέσα στο 

λόγο του ότι, δεν με έχει προσβάλει ποτέ. Έμενα δεν με έχει προσβάλει ποτέ, δεν 

μου έχει καταλογίσει ποτέ, τίποτα, κάτι τέτοια πράγματα. Τέλος πάντων. Βέβαια, ο  

σκοπός τέτοιων αναφορών του Δημάρχου, είναι να μη ρωτάμε. Ερωτήσεις θα 

κάνουμε, κύριε Δήμαρχε. Ότι και αν θέλουμε να το  ρωτήσουμε θα το ρωτάμε. Για 

αυτό είμαστε εδώ και η δουλειά μας αυτή είναι. Το Συμβούλιο υπάρχει και αυτό το 

πλαίσιο των ανακοινώσεων, είναι ακριβώς για να μπορούμε να κάνουμε ερωτήσεις.  

Και ότι κι αν εσείς λέτε, για να αποφεύγετε τις ερωτήσεις και για να μας κάνετε ίσως 

να σιωπούμε, δεν θα μας πτοήσει. Ερωτήσεις θα κάνουμε, ευγενέστατα,  στο 

πλαίσιο,  όπως πρέπει, να τις κάνουμε. 

Πρόεδρος: Ωραία. 

κ. Δημητριάδης:  Τελειώνω. Κρατάω από το λόγο σας, η αλήθεια φάνηκε μέσα στα 

λεγόμενά σας ότι, εγώ απ’ το 2010, καλλιέργησα  το μύθευμα  των ιχθυοτροφείων. 

Το μύθευμα των ιχθυοτροφείων. Δηλαδή, πραγματικά σας προκαλώ τώρα ή 

οποιαδήποτε άλλη στιγμή να εξηγήσετε πώς η λέξη, η φράση, ο χαρακτηρισμός,  

μύθευμα των ιχθυοτροφείων συμβαδίζει με την υποτιθέμενη αγανάκτησή σας και 

εναντίωσή σας,  στο μύθευμα των ιχθυοτροφείων,  κατά εσάς. Τέλος μικρό σχόλιο 

για τον κύριο Γκιων. Όσα είπατε για το Λιμενικό Ταμείο και το Συμβούλιο του 

Λιμενικού Ταμείου, είναι και αυτό στη σφαίρα της φαντασίας. Φυσικά και 

γινόντουσαν συνεδριάσεις… 

κ. Γκιων: Φέρτε μου… 

Πρόεδρος: Κύριε Γκιων. 

κ. Γκιων: Φέρτε μου το πρακτικό… 

Πρόεδρος: Κύριε Γκιων. 
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κ. Γκιων: Φέρτε μου το πρακτικό. 

κ. Δημητριάδης: Όταν υπήρχε ο κορονοϊός, για δύο  χρόνια και στο Δήμο Πόρου 

και στην Περιφέρεια Αττικής και στο Λιμενικό Ταμείο και  παντού και φυσικά και από 

τότε και μετά, κάποιες συνεδριάσεις, μπορεί να γινόντουσαν, κάποιες λίγες με 

τηλεδιάσκεψη ή υβριδικές, όπως γίνονται και σήμερα. Και σήμερα γίνονται δια 

περιφοράς. 

κ. Γκιων: Όλες του  ‘23… 

Πρόεδρος: Κύριε Γκιων. 

κ. Δημητριάδης: Όλες του ’23. Ε είναι ψέμα,  δεν υπάρχει… 

κ. Γκιων: Φέρτε μου το πρακτικό.  

κ. Δημητριάδης:… δεν θα σας φέρω τίποτα… 

κ. Γκιων: Το πρακτικό θα σας φέρω εγώ,  στο επόμενο συμβούλιο… 

κ. Δημητριάδης:… γιατί δεν μπορώ να ακούω ένα ψέμα και να μην το σχολιάζω.  

Πρόεδρος: Ολοκληρώστε όμως, σας παρακαλώ, να προχωρήσουμε. 

κ. Δημητριάδης:… γιατί προφανώς αυτό που λέει ο κύριος Γκιων, είναι ένα ψέμα, 

δεν είναι  αλήθεια. Τέλος δεν έχω να πω κάτι άλλο.  

Πρόεδρος: Ωραία. Κύριε Δήμαρχε.  

κ. Δημητριάδης: Ούτε δίνω ιδιαίτερη αξία σε αυτό που είπε,  αλλά δεν μπορώ. Εάν 

δεν το σχολιάσω,  θα είναι σαν να αναγνωρίζω το ψέμα, ως αλήθεια. 

Πρόεδρος:  Ωραία  Έχει το λόγο ο Δήμαρχος.  

Πρόεδρος: Ωραία. Το λόγο έχει ο κύριος Δήμαρχος.  

Δήμαρχος:  Να απαντήσω, για να ξεκινήσει το Συμβούλιο. Για το θέμα αυτού του 

διαφημιστικού…, της κατασκευής για τον Πόρο εμείς κρίναμε ότι, δεν πρέπει να 

είναι έμπροσθεν και να προσβάλει το μνημείο του Πόρου. Το μνημείο των 

πεσόντων. Το προσβάλλει, βεβαίως. Είναι ένα σύγχρονο, μία σύγχρονη κατασκευή, 

φθηνή. Μία καρικατούρα στην ουσία, η οποία έχει…  όντως,  λέει για τον Πόρο. 
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Εμείς, θέλουμε τα μνημεία του Πόρου, έτσι εγώ αισθάνομαι, εξήντα χρονών που 

είμαι, να τα αναδείξουμε πιο πολύ. Και το Ηρώων και το συντριβάνι, στην πλατεία 

Καραμάνου και όλα τα ιστορικά μνημεία. Δεν είναι… ή το κτίριο Συγγρού ακόμα, δεν 

θα το γεμίσουμε ποτέ με αφίσες. Θα βάλουμε δύο μπάνερ, όπως βάλαμε τα 

Καποδιστριακά, θα το επισκευάσουμε, θα το φωτίσουμε,  όπως το έχουμε φωτίσει 

τώρα και έχουμε ξεκινήσει. Για να αποδώσουμε, τη σημασία και την αξία των 

μνημείων, του Πόρου. Ούτε πανό θα κρεμάμε, ούτε θα προβάλουμε ένα 

κατασκεύασμα πρόχειρο,  μπροστά από τα μνημεία του Πόρου. Αυτό, είναι 

δικαίωμά μας και σεβόμαστε τον πολιτισμό μας. Για αυτό το πράγμα, έχω να 

απαντήσω αυτό. 

Όσο για τις ιχθυοκαλλιέργειες, είπα τη σωστή λέξη, το μύθευμα. Δεν είπα το μύθο. 

Αν έλεγα μύθος, σημαίνει ότι δεν το πίστευα. Μύθευμα δικό σας. Έχετε φτιάξει ένα 

μύθευμα και έχετε στήσει, όλη την πολιτική σας καριέρα, πάνω σε αυτό. Δεν έχετε 

να επιδείξετε τίποτε άλλο. Κινητοποιήσεις και ενέργειες,  χωρίς αποτέλεσμα, πάνω 

σε αυτό το μύθευμα, που έχετε χτίσει.  Κι εμείς πονάμε,  αλλά δεν 

εκμεταλλευόμαστε τον πόνο του Πόρου, εντάξει;  Αντιδρούμε και θα αντιδράσουμε 

και θα το δείτε και στο μέλλον.   

Πρόεδρος: Ωραία. 

κα Κουτουζή: Μπορώ να πω κάτι, που θέλω; 

Πρόεδρος: Ναι, κυρία Κουτουζή. 

κα Κουτουζή: Εγώ,  θα ήθελα να πω ότι,  δεν είναι καθόλου ωραίες οι εντάσεις που 

δημιουργούνται μέσα εδώ και τα ειρωνικά γελάκια και όλα αυτά που συμβαίνουν 

μέσα εδώ. Καλά θα είναι να έχουμε ένα επίπεδο στο συμβούλιο και να προχωράμε, 

ας πούμε και να μιλάμε καλύτερα. Δεν είναι ωραίο πράγμα αυτό. Εγώ, αυτή  τη 

στιγμή τρέμω, με αυτές τις εντάσεις που γίνονται. Και  δεν είναι του χαρακτήρα μου 

και δεν χρειάζονται και τα ειρωνικά γελάκια. Όλοι μπορούμε να γελάσουμε ειρωνικά,  

δεν χρειάζεται.  Είμαστε μία χούφτα άνθρωποι εδώ στον Πόρο.  

Πρόεδρος: Και συνεχίζονται τα ειρωνικά γελάκια και προχωράμε. Λοιπόν στο 

πρώτο εκτός ημερησίας διάταξης… 
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……………. 

Σε αυτό το σημείο ομιλούν ταυτόχρονα και εκτός μικροφώνου η κυρία Καραμάνη, η 

κυρία Κανατσίδη και η κυρία Κουτουζή. Η κυρία Πρόεδρος κάνει συστάσεις. Είναι 

αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 

……………… 

ΘΕΜΑ 1ο Ε.Η.Δ.: ΕΓΚΡΙΣΗ ΓΙΑ  ΠΑΡΑΧΩΡΗΣΗΣ ΤΩΝ ΧΩΡΩΝ ΓΙΑ 

ΣΤΑΘΜΕΥΣΗ ΤΩΝ ΕΝΟΙΚΙΑΖΟΜΕΝΩΝ ΟΧΗΜΑΤΩΝ ΣΤΗΝ 

ΠΕΡΙΟΧΗ ΤΟΥ ΠΑΡΚΙΝΓΚ 

Πρόεδρος:  Σας παρακαλώ. Δεν έχει το λόγο κανένας. Προχωράμε. Εκτός 

ημερησίας διάταξης, το πρώτο θέμα. Σας το στείλαμε χθες, για να…  

……………. 

Σε αυτό το σημείο, συνεχίζουν να ομιλούν Δημοτικοί Σύμβουλοι εκτός μικροφώνου 

και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 

……………. 

Πρόεδρος: Προχωράμε.  Λοιπόν, στο πρώτο εκτός ημερησίας διάταξης.  Σας το 

στείλαμε για να έχετε ενημέρωση, από χθες νομίζω. Που είναι η έγκριση για  

παραχώρησης των χώρων για στάθμευση, των ενοικιαζόμενων οχημάτων, στην 

περιοχή του πάρκινγκ.  Πρώτα θα προχωρήσουμε σε ψηφοφορία για το κατεπείγον 

του θέματος,  μετά θα  κάνει την εισήγηση ο Δήμαρχος και μετά στη ψηφοφορία,  

επί της ουσίας. Επομένως, πάμε για το κατεπείγον να ψηφίσουμε. Το κατεπείγον 

έγκειται στο γεγονός ότι, λάβαμε την απάντηση της αστυνομίας, γιατί την είχαμε 

ζητήσει, τη σύμφωνη γνώμη και την θέση της,  σχετικά με την τοποθεσία, μετά την 

αποστολή της πρόσκλησης,  για την τακτική συνεδρίαση της 28ης και επομένως το 

φέρνουμε εκτός ημερησίας.  Πάμε προς ψήφιση.  

κ. Δημητριάδης: Να τοποθετηθώ λίγο για αυτό,  πριν την ψηφοφορία; 

Πρόεδρος: Ορίστε.  
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κ. Δημητριάδης: Εμείς,  θα ψηφίσουμε όχι στο κατεπείγον, γιατί προφανώς δεν 

πρόκειται για κατεπείγον θέμα.  Είναι ένα θέμα το οποίο, είναι διαχρονικό γενικώς, 

το τι συμβαίνει με τα ενοικιαζόμενα οχήματα, που βρίσκονται προς έκθεση σε 

κοινόχρηστους χώρους του Δήμου, παράνομα. Ή νόμιμα πλέον, εφόσον εσείς 

προσπαθείτε, αν θέλετε, κατά  κάποιο τρόπο να το επιτρέψετε. Αυτό λοιπόν, το 

διαχρονικό ζήτημα,  ειδικά τη φετινή τουριστική περίοδο έχει διευθετηθεί από το 

Δήμο παράτυπα, γιατί έχετε δώσει ήδη το χώρο τον οποίο θα συζητήσουμε. 

Βρίσκονται εκεί, εδώ και… από την αρχή της τουριστικής περιόδου, δύο μήνες και 

τα οι γουρούνες,  στο χώρο για τον οποίο θα συζητήσουμε σήμερα. Κάνατε ένα 

ερώτημα στην αστυνομία, επειδή εγώ το ‘χα θέσει αυτό το θέμα,  σε προηγούμενο 

συμβούλιο ότι,  πρέπει να το φέρετε  στο συμβούλιο, για να μπορέσει να βγει μία,  

έστω άδεια,  εφόσον την επιθυμείτε. Απόφαση, ώστε αυτό που γίνεται εκεί, να έχει 

μια νομιμοποίηση,  μην είμαστε τελείως ζούγκλα,  ο καθένας κάνει ότι γουστάρει.  

Στείλατε λοιπόν ένα έγγραφο, στις 9 Αυγούστου στην αστυνομία. Απάντησε η  

αστυνομία 23 Αυγούστου, ναι,  πιθανότατα όπως φαίνεται δηλαδή,  δεν φαίνεται 

κάτι άλλο, μετά την πρόσκληση. Αλλά ούτως ή άλλως,  είναι ιδιαίτερα 

καθυστερημένο το πότε φέρνετε  το θέμα.  Έπρεπε, να ‘χει ενεργήσει η δημοτική 

αρχή, πολύ νωρίτερα και το θέμα, πριν την έναρξη της τουριστικής περιόδου,  να 

είχε έρθει στο Συμβούλιο για συζήτηση.  Επομένως,  επειδή δεν είναι κατ’ επείγον 

με την αληθινή έννοια του όρου,  εμείς δεν θα το ψηφίσουμε. Για την ουσία, θα πω 

μετά. 

Πρόεδρος: Ωραία. Λοιπόν, ψηφίζουμε για το κατεπείγον. Γρίβα Ιωάννα. ναι. 

Πρόεδρος: Κουτουζή Ελένη 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Γκιων  Κωνσταντίνος; 

κ. Γκιων: Ναι. 

Πρόεδρος: Κανατσίδης Γεώργιος; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ροΐδης Κωνσταντίνος; 
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κ. Ροΐδης: Ναι.  

Πρόεδρος: κύριος Ρούσσος Ιωάννης; 

κ. Ρούσσος: : Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Όχι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Όχι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Όχι. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Όχι. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Όχι. 

Πρόεδρος: Ωραία. Την εισήγηση την κάνει ο κύριος Δήμαρχος. Ααα,  προχωράμε,  

γιατί το κατεπείγον υπερψηφίστηκε, επομένως προχωράμε στην εισήγηση. Κατά 

πλειοψηφία, ναι. 

Δήμαρχος:  Ερχόμαστε να ψηφίσουμε σε τρεις αιτούντες, παραχώρηση χώρου στο 

πάρκινγκ, για την τοποθέτηση των ποδηλάτων και μοτοποδηλάτων ή τέλος πάντων,  

ότι νόμιμα έχει στην άδεια του ο καθένας και μπορεί να μισθώσει και να κάνει τη 

δουλειά του.  Όπως και το 2023, οι  επιχειρηματίες του δραστηριοποιούνται στον 

τομέα της ενοικίασης, έκαναν αυτή την αίτηση, έτσι την έκανα και φέτος. Η αίτηση 

έγινε και λίγο ετεροχρονισμένα, υπήρχε και μία αργοπορία στο διαδικαστικό, για να 

μπορέσουμε να φτάσουμε στο σημείο αυτό που είμαστε σήμερα, της νομιμότητας. 

Και έτσι αποφασίσαμε και για λόγους εύρυθμης λειτουργίας στο πάρκινγκ, να 

μετακινήσουμε το χώρο αυτό απ’ τη μέση του πάρκινγκ, που εμπόδιζε, τη μία ήταν 

η λαϊκή, την άλλη ήταν τα αυτοκίνητα παρκάρανε, ξεπαρκάρανε. Και να πάει σε μία 

θέση, όπου μέχρι σήμερα ήτανε, μπορώ να πω, εστία μόλυνσης με παρατημένα 
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οχήματα βαριά,  βυτιοφόρα, τσάπες, τόπος να μην πω… μεγάλης βρωμιάς.Τα 

απομακρύναμε, τον καθαρίσαμε το χώρο, τον φωτίσαμε και αποφασίσαμε να 

δώσουμε στις τρεις αυτές επιχειρήσεις χώρο για το σκοπό αυτόν. Έτσι, η μία 

επιχείρηση πήρε χώρο, όπως και τα προηγούμενα χρόνια, ο οποίος προσμετράτε,  

με βάση  μία θέση  αυτοκινήτου. Η μία εταιρεία πήρε για πέντε  αυτοκίνητα, η άλλη 

για τέσσερα και η τρίτη πάλι για τέσσερα. Αυτό έχω να πω και ζητάω την ψήφισή 

του.  

Πρόεδρος: Έχετε ερωτήματα; Κύριε Δημητριάδη. 

κ. Δημητριάδης:  Καταρχήν, να βάλουμε και εδώ το πράγμα στην αληθινή του 

βάση.  Εμείς, όσα χρόνια δίναμε τέτοια παραχώρηση, με την ίδια διαδικασία, τη 

δίναμε μόνο για ποδήλατα. Ο  κύριος Δήμαρχος, άμα κανείς ακούσει, έτσι όπως τα 

είπε, θα νομίζει και δεν ξέρει τι συνέβαινε στον Πόρο ή δεν γνωρίζει πως ήταν οι 

αποφάσεις, θα έβγαζε το συμπέρασμα ότι και ο Δήμος μέχρι σήμερα, έδινε άδεια 

στο πάρκινγκ σ’  αυτές τις επιχειρήσεις, για να βάζουν γουρούνες και 

μοτοποδήλατα. Έτσι τα είπατε,  δεν νομίζω να το κάνετε μάλλον επίτηδες, για να 

φανεί ότι δεν υπάρχει κάτι καινούργιο φέτος, λίγο πολύ το ίδιο πράγμα είναι, απλώς 

αλλάξαμε το κομμάτι,  το σημείο και το βάλαμε σε ένα πιο ωραίο  σημείο,  πιο 

κατάλληλο. Εγώ,  για το θέμα το υποκειμενικό,  πιο σημείο θεωρεί κατάλληλο ο 

καθένας για οτιδήποτε, δεν έχω να πω κάτι, είναι θέμα επιλογής σας, έχετε το 

μαχαίρι και το πεπόνι και αισθητικής και επιλογής. Εμείς λοιπόν, στο ακατάλληλο 

κατά εσάς σημείο, τέσσερα χρόνια δίναμε άδειες, μόνο για ποδήλατα και υπήρχε και 

ρητός όρος μέσα ότι, αν οι εταιρείες αυτές, που οι περισσότερες απ’ την άδεια τους 

ενοικιάζουνε και γουρούνες, αν διαπιστώναμε ότι, έβαζαν εκεί, παράνομα, κατά 

παράβαση της άδειας που δίναμε, τις γουρούνες, θα τους ανακαλούσαμε την άδεια. 

Και για το λόγο αυτό μάλιστα, στη μία από τις εταιρείες δεν δώσαμε πέρυσι 

παραχώρηση,  γιατί έκανε κατάχρηση της άδειας που της δίναμε. Δίναμε για 

μοτοποδήλατα και εκείνη, στο κάνανε εκεί μέσα, εεε  γουρούνες και όχι μόνο εκεί, 

αλλά και σε πάρα πολλές άλλες θέσεις, που καταλάμβαναν αυθαίρετα,  στον χώρο  

του πάρκινγκ και όχι μόνο. Η συγκεκριμένη επιχείρηση λοιπόν, γιατί για μία μιλάμε,  

θα μπορούσα να μιλάω στον πληθυντικό, αλλά θα αδικούσα τους άλλους δύο 

επιχειρηματίες, που δεν παρανομούν.  

Δήμαρχος: Μήπως είναι στοχοποιημένη;  
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κ. Δημητριάδης: Είναι στοχοποιημένη, επειδή ο παράνομος στοχοποιείται, τι να 

κάνουμε; Αυτός που είναι παράνομος…  

Δήμαρχος:  Κατά την κρίση σας, είναι παράνομος.  

κ. Δημητριάδης: Ο παράνομος, που δεν σέβεται τις άδειες, τις συνεννοήσεις  στην 

αστυνομία, τους νόμους και μόνο αυτός παρανομεί, αναγκαστικά πρέπει να 

διαχωρίζεται. Γιατί,  αν εγώ πω, οι  εταιρείες ενοικίασης μοτοποδηλάτων, θα  βάλω 

στο τσουβάλι και άλλους δύο,  οι οποίοι τόσα  χρόνια διαμαρτύρονται σε μένα 

επειδή,   διαμαρτυρόντουσαν, που ήμουν Δήμαρχος. Επειδή οι ίδιοι σεβόντουσαν 

τους κανόνες και ότι η τρίτη επιχείρηση δεν τους σεβόταν. Λοιπόν, άρα μιλάω για 

μία επιχείρηση,  δεν μπορώ να μιλήσω για όλες. Η επιχείρηση αυτή λοιπόν, όπως 

είναι γνωστό…  Και διαβάζω λίγο, γιατί αυτό θα το καταθέσω, για να μπει και στην 

εισήγηση, για να μην μου πείτε ότι,  κάτι που γράφτηκε δεν το διάβασα, δεν το είπα. 

Επί χρόνια καταλαμβάνει, αυθαίρετα, κοινόχρηστους χώρους στο κέντρο του 

Πόρου, για την έκθεση δεκάδων οχημάτων της. Οι  χώροι αυτοί, είναι στην περιοχή 

του Σινεμά, πάνω στο δρόμο και πάνω στα πεζοδρόμια, σε διάσπαρτα σημεία στην 

παραλιακή οδό, από το κτίριο Συγγρού έως την πιάτσα Ταξί και στο δημοτικό 

πάρκινγκ του νέου δυτικού λιμένα. Μιλάμε κυριολεκτικά για δεκάδες, για να μην πω 

εκατοντάδες, μπορεί να είναι όμως εκατό, γουρούνες και τα μοτοποδήλατα,  που 

είναι διάσπαρτα σε όλη αυτή την περιοχή. Η πρακτική αυτή, βεβαίως, είναι 

απολύτως παράνομη. Αφενός,  επειδή πρόκειται για επιχειρηματική δραστηριότητα, 

που θα έπρεπε να ασκείται  σε ιδιωτικό χώρο ή σε κοινόχρηστο  χώρο, που θα 

μπορούσε να είχε παραχωρηθεί νόμιμα, για το σκοπό αυτό. Άρα όχι στην 

περίπτωση μας. Και επιπλέον, συνιστά μαζική κυκλοφοριακή παράβαση,  

καθημερινή, καθώς συντελείται σε χώρους που η στάθμευση οχημάτων, 

απαγορεύεται από τις κυκλοφοριακές ρυθμίσεις. Παράδειγμα, απέναντι από το 

Σινεμά,  σε όλη αυτή τη ζώνη απαγορεύεται. Κι όμως κάθε μέρα,  μα κάθε, μα  κάθε, 

μα κάθε μέρα φέτος,  θα δείτε εκεί ότι, είναι δεκάδες μηχανάκια και γουρούνες. Ή 

πάνω στο πεζοδρόμιο απαγορεύεται. Κι όμως καθημερινά, επί χρόνια,  βρίσκονται 

εκεί γουρούνες και μοτοποδήλατα. Επιπλέον, πρόκειται για μία πρακτική, που 

επιβαρύνει, περισσότεροι από κάθε άλλη αιτία τις κυκλοφοριακές λειτουργίες του 

κέντρου του Πόρου, στερώντας πολύτιμες θέσεις στάθμευσης και επιβαρύνοντας το 

κυκλοφοριακό φορτίο της περιοχής. Μέχρι το 2023, ο Δήμος, έκανε σειρά 

ενεργειών, προκειμένου να πάψει η παραβατική αυτή πρακτική. Θα βρείτε τις 
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ενέργειες στο αρχείο, το έχουμε φέρει στο Δημοτικό Συμβούλιο, υπάρχει 

αλληλογραφία…  

Πρόεδρος: Συνοψίστε κύριε Δημητριάδη. 

κ. Δημητριάδης:… υπάρχουν πάρα πολλά έγγραφα. Η νέα δημοτική αρχή 

αντιθέτως, από τις αρχές της φετινής τουριστικής περιόδου, ξεπληρώνοντας,  

προφανώς, προεκλογικά γραμμάτια, που όλοι γνωρίζουμε, έδωσε εμφανώς τη 

συναίνεσή  της,  για την ανεμπόδιστη συνέχιση και γιγάντωση της πρακτικής αυτής,  

με αποκορύφωμα την άτυπη διάθεση του επίμαχου χώρου, για τον οποίο θα 

ψηφίσει τώρα το Δημοτικό Συμβούλιο,  στο δημοτικό πάρκινγκ του νέου δυτικού   

λιμένα, ήδη από τις αρχές του καλοκαιριού. Μάλιστα, προκειμένω να 

απελευθερώσει τον επίμαχο χώρο, ο Δήμος απομάκρυνε τα απορριμματοφόρα 

οχήματα,  που στάθμευαν  στο συγκεκριμένο σημείο και τα συγκέντρωσε ξανά στο 

χώρο του Αγίου Στεφάνου, δίπλα στο σχολεία, κάνοντας ένα τεράστιο πισωγύρισμα.  

Αυτό γινόταν μέχρι το  ‘14 και εμείς το σταματήσαμε. Και επίσης, απομάκρυνε βυτίο 

καυσίμων τοπικού πρατηρίου, το οποίο και μεταφέρθηκε για στάθμευση στο 

στρατόπεδο του ΚΕ Πόρος,  αφού προηγουμένως έγινε το τρικ που όλοι διαβάσαμε, 

της αποδοχής χορηγίας,  από πλευράς του Δήμου, δήθεν αυτουνού του βυτίου,  

που ακόμα και όταν χορηγήθηκε, είχε μέσα κατάλοιπα βενζίνης, για λόγους 

πυρασφάλειας. Έτσι λοιπόν μόνο, θα μπορούσε να το σταθμεύσει, ο ιδιώτης 

πρατηριούχος καυσίμων μες στο ΚΕ Πόρος.   

Πρόεδρος: Ολοκληρώστε. 

κ. Δημητριάδης: Σήμερα, αφού η εταιρεία ενοικίασης των οχημάτων,  χρησιμοποιεί 

επί μήνες παράνομα το χώρο και αφού θίξαμε το ζήτημα, σε προηγούμενη  

συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου, η δημοτική αρχή φέρνει ως δήθεν 

κατεπείγον θέμα, την έγκριση της παραχώρησης του χώρου. Μάλιστα και εδώ είναι 

ένα κρίσιμο σημείο στην εισήγηση του Δημάρχου, επισυνάπτεται η αρνητική 

γνωμοδότηση του ΑΤ Πόρου, το οποίο επισημαίνει τις ισχύουσες διατάξεις, 

σύμφωνα με τις οποίες,  μια  τέτοια παραχώρηση, θα μπορούσε υπό προϋποθέσεις 

να είναι νόμιμη, μόνο αν ο χώρος βρισκόταν έμπροσθεν των  καταστημάτων. Εδώ 

δεν είναι έμπροσθεν. Άρα, η αστυνομία σας λέει ότι, δεν μπορούμε να δώσουμε 

αυτή την παραχώρηση. Παρόλα αυτά,  εσείς το φέρνετε  να το ψηφίσουμε. Με βάση 

το έγγραφο αυτό του ΑΤ, επισημαίνουμε μάλιστα ότι το ΑΤ οφείλει να βεβαιώσει, 
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τόσο την ήδη συντελούμενη παράνομη χρήση του χώρου, όσο και την τυχόν 

εξακολούθησή της μετά από σήμερα, είτε ψηφιστεί η σημερινή μη σύννομη 

απόφαση, είτε όχι. Για τους παραπάνω λόγους και πρωτίστως, επειδή καμία 

επιχειρηματική δραστηριότητα δεν μπορεί να μπαίνει πάνω από το συλλογικό 

συμφέρον, η παράταξή μας ψηφίζει όχι στο θέμα.   

Πρόεδρος: Ωραία. Μισό λεπτό. Θέλετε… Να  μιλήσει τελευταίος ο Δήμαρχος, αν 

θέλετε να τοποθετηθείτε. 

κ. Δημητριάδης: Και παραδίδω Πρόεδρε… παραδίδω την εισήγηση… 

κ. Γκιων: Να απαντήσω. 

Δήμαρχος: Εγώ θέλω να πω ότι, ακούσαμε τώρα μία καινούργια δικογραφία, όπως 

πάντα. Παρότι λέτε ότι δεν είστε καταγγελτικός, μια δικογραφία έχετε συντάξει. 

Κατηγορείτε τρεις εταιρείες, οι οποίες εσείς πέρυσι τους είχατε δώσει χώρο, όχι 

έμπροσθεν στα καταστήματά σας και ότι τους έδωσα εγώ φέτος. Πέρυσι, εσείς τους 

είχατε δώσει, μπροστά στα καταστήματά τους;  

κ. Δημητριάδης: Όχι, αλλά είναι για ποδήλατα… 

Δήμαρχος:  Ναι, μπροστά στα καταστήματά τους; 

κ. Δημητριάδης:… εσείς λέτε… για ποδήλατα…  όχι για… 

Δήμαρχος: Ωραία. Ψεύδεστε. Είχατε δώσει κι εσείς πέρυσι, όχι έμπροσθεν στα 

καταστήματά τους. Εγώ, συνέχισα αυτό που κάνατε εσείς  και… 

κ. Δημητριάδης: (Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση). 

Δήμαρχος:  Ακούστε, ακούστε.  

κ. Δημητριάδης: Σε τι ψεύδομαι;  Πείτε σε τι ψεύδομαι. 

Δήμαρχος:  Εγώ, εγώ… 

Πρόεδρος: Αφήστε τον να μιλήσει. Σας παρακαλώ.  

κ. Δημητριάδης:… δεν μπορεί να λέει ότι ψεύδομαι… 
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Δήμαρχος:  Εγώ παρότι τα... όπως θέλατε… 

Πρόεδρος:… και θα πάρετε το λόγο μετά.  

Δήμαρχος: Μία εστία ρύπανσης, όπου είχε περιττώματα, βρωμιές και ψόφιες 

γάτες, την καθαρίσαμε.   

κ. Παπαχρήστου: (Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση). 

Δήμαρχος:  Εκεί, μέσα βέβαια. 

κ. Παπαχρήστου: Και τώρα δεν είναι; 

Δήμαρχος:  Τώρα όχι. 

κ. Παπαχρήστου: Αριστερά,  δεξιά δεν είναι; 

Δήμαρχος:  Όχι. 

κ. Παπαχρήστου: Οι βάρκες…; 

Πρόεδρος: Κύριε Παπαχρήστου, πάρετε το λόγο, αν θέλετε να μιλήσετε. 

Δήμαρχος:  Θα πάρετε το λόγο κύριε Παπαχρήστου, μετά. 

κ. Παπαχρήστου: (Συνεχίζει να παρεμβαίνει μιλώντας εκτός μικροφώνου παρά τις 

συστάσεις της κυρίας Προέδρου. Αδύνατη απομαγνητοφώνηση). 

Πρόεδρος: Αν θέλετε πάρτε το λόγο. Κύριε Παπαχρήστου, πάρτε το λόγο. Δεν 

έχετε το λόγο.  

Δήμαρχος: Εγώ αποφάσισα, αποφασίσαμε  με την ομάδα μου, να μεταφέρουμε 

εκεί, για λόγους πρακτικούς και καθαριότητας του χώρου. Όντως, μεταφέραμε τα 

απορριμματοφόρα, που εσείς τα είχατε βάλει στο πάρκινγκ, που έχει και στην 

παιδική χαρά δίπλα, που έχει μικρά παιδιά όλο το καλοκαίρι. Τα πήγαμε στο βάθος, 

εκεί που λέτε, στον ‘Άγιο Στέφανο, παρανόμως. Να το καταγγείλετε και αυτό στην 

Κτηματική, δεν πειράζει, είναι και αυτό μία δουλειά. Τα πήγαμε μέσα, για λόγους 

λειτουργικούς και καθαριότητας, μέχρι να βρούμε στο μέλλον, χώρο, σταθμό 

μεταφόρτωσης, που δεν το κάνατε εσείς εννιά χρόνια, ούτε πράσινο σημείο. Γιατί, 

αυτά βρήκαμε και πρέπει με αυτά να λειτουργήσει ο Πόρος. Πάντως, τα 
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απορριμματοφόρα, όχι στο πάρκινγκ και μέσα στην καρδιά του Πόρου. Γιατί τα λέτε 

όπως θέλετε. Και συνεννοήθηκα με τους τρεις επιχειρηματίες,  με τον κύριο Μυλωνά 

όχι, αλλά νομίζω πως φέρθηκα δίκαια.  Και αυτός στην άδεια του, ότι έχει, μπορεί να 

βάλει στον χώρο αυτόν. Με τους άλλους που συνεννοήθηκα, έχει μειωθεί πάρα 

πολύ στο απαγορευτικό, στην ζώνη Α, η προσέλευση τετράτροχων ποδηλάτων, 

πατινιών και όλων αυτών, που γινότανε πέρυσι ένα μακελειό. Έχει  

ελαχιστοποιηθεί. Εγώ είμαι… μη γελάτε, γιατί είμαι κάθε βράδυ, επτά, οκτώ ώρες, 

στην παραλία Πόρου. Εσείς δεν είστε συχνά.  

……………… 

Σε αυτό το σημείο,  ομιλεί άτομο από το κοινό, απευθυνόμενος στον κύριο 

Δήμαρχο.  Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση, των 

όσων λέει. 

…………….. 

Δήμαρχος: Ακούστε, να σας πω, κύριε Μυλωνά. 

Πρόεδρος:  Εντάξει, κύριε Μυλωνά. Κύριε Μυλωνά μισό λεπτό. 

Δήμαρχος:  Ωραία, εάν εσείς φέρετε τρεις…   

κ. Μυλωνάς:  (Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση). 

Δήμαρχος: Ωραία, συμφωνούμε. Και εγώ βλέπω δύο, τρεις γουρούνες. Αν εσείς 

φέρετε δύο, τρεις γουρούνες και παρκάρετε μπροστά από το Συγγρού,  απέναντι,  

θα πρέπει να σας  γράψουνε;  Εφόσον…  

κ. Παπαχρήστου: (Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση). 

Δήμαρχος: Εγώ δεν μπορώ να το ξέρω αυτό, στείλτε την αστυνομία.  Στείλτε την 

αστυνομία.   

…………… 

Σε αυτό το σημείο ακούγονται ομιλίες από το κοινό και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση των όσων λέγονται.   
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…………… 

Δήμαρχος:   Εντάξει, δεν κάνω συνομιλία.  

Πρόεδρος:  Κύριε Μυλωνά, με συγχωρείτε. Δεν μπορούμε να ξεκινήσουμε αυτή τη 

συζήτηση, μέσα  στο χώρο του Δημοτικού Συμβουλίου. Αν θέλετε οτιδήποτε ελάτε 

από το Δημαρχείο,  να μιλήσετε με τον Δήμαρχο και τα λοιπά. Ολοκληρώσατε;  

κ. Μυλωνάς:(Ομιλεί  εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση). 

Πρόεδρος: Ωραία,  κατανοητό. Ολοκληρώσατε εσείς; 

Δήμαρχος:  Ναι, ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Γκιων.            

κ. Γκιων: Εμένα απορία μου είναι μία. Είπε  ο κύριος Δημητριάδης ότι, όλα αυτά τα 

μηχανάκια, όλες αυτές οι γουρούνες, είναι κάποιου συγκεκριμένου επιχειρηματία.  

Εγώ, έχω ένα μηχανάκι και δεν ξέρω τον αριθμό μου. Πως ο κύριος Δημητριάδης 

ξέρει, για πενήντα, για εκατοντάδες μιλήσατε ε, έτσι δεν είναι; Έτσι είπατε,  

εκατοντάδες. Πως ξέρετε ότι, οι εκατοντάδες αυτές οι μηχανές, είναι του κυρίου 

επιχειρηματία. Δεν θα πω ποιανού.  Δηλαδή είναι πάρα πολύ… 

κ. Παπαχρήστου: (Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση).   

κ. Γκιων:… πάρα πολύ δύσκολο. Εγώ δεν έχω δει…  

κ. Παπαχρήστου:…  έχουν αυτοκόλλητο απάνω, όλα  έχουν αυτοκόλλητο. 

κ. Γκιων: Και τι γράφουνε;  

κ. Παπαχρήστου: (Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η  

απομαγνητοφώνηση). 

Πρόεδρος:  Κύριε Παπαχρήστου,  άμα θέλετε να μιλήσετε.  

κ. Γκιων: Τί γράφει, συγγνώμη τί γράφει; 

Πρόεδρος: … ευχαρίστως να  σας δώσω τον λόγο,  αλλά… 

κ. Γκιων:… το αυτοκόλλητο,  μπορείτε να μου αναφέρετε τι γράφει.  
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κα Κανατσίδη:(Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση). 

κ. Παπαχρήστου: (Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση). 

κ. Γκιων: Τι γράφει;  ΟΝΙΛ; Υπάρχει καμία επιχείρηση ΟΝΙΛ;   

Ένα δεύτερο. Πέρυσι ακριβώς, την ίδια εποχή, κυκλοφορούσαν κάτι τεράστια 

ποδήλατα, μέσα στον Πόρο. Ήταν η διοίκηση του κυρίου Δημητριάδη. Κάτι 

δεκάμετρα,  επικίνδυνα για όλο τον κόσμο. Τώρα δεν κυκλοφορούν, πολύ λιγότερα. 

Περάστε να δείτε, άμα δεν το πιστεύετε. Και όλα αυτά, ήταν ακριβώς πίσω από το 

περίπτερο, απροκάλυπτα. Τουλάχιστον εκεί, δεν φαίνονται, που έχουν πάει. Τα 

ποδήλατα του κυρίου… 

Πρόεδρος: Του εκάστοτε επιχειρηματία. 

κ. Γκιων: Ναι, του επιχειρηματία. Πέρυσι ήταν εδώ, με φώτα και τα λοιπά. Και 

γινόταν χαλασμός. Όλα, όλα, όλα. 

κα Κανατσίδη: Τα κρύβουμε τώρα. 

κ. Γκιων: Ποιά τα κρύβουμε;  

κα Κανατσίδη: Τα κρύβουμε. 

κ. Γκιων: Δεν τα κρύβουμε. Τα παραμερίζουμε. Είναι πολύ καλύτερο, είναι πολύ 

καλύτερο φυσικά, εκεί που είναι. Και ένα άλλο. Άκουσα για ένα τρικ, ενός 

επιχειρηματία πάλι, πετρελαιοειδών. Ποτέ δεν είχε βενζίνη. Σας κοροϊδεύουν και 

λέτε ψέματα. Ήμουν παρών, είναι γεμάτο με νερό και είναι αυτή τη στιγμή στο 

Σειρήνα,  απέναντι.  

κ. Δημητριάδης: Τώρα. 

κ. Γκιων: Και όταν ήρθε, δεν είχε καθόλου μέσα, ούτε αναθυμιάσεις που λέγανε, 

ούτε τίποτα. 

κ. Δημητριάδης: Νερό είχε; 

κ. Γκιων: Νερό. 

κ. Δημητριάδης: Νερό είχε; 
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κ. Γκιων: Νερό. Σας πληροφορήσανε, οι πληροφορίες σας είναι λάθος. Γιατί το 

παρέλαβα. 

κ. Δημητριάδης: Εσείς δεν ήσασταν τότε, που τα ξέρετε; 

κ. Γκιων: Βοηθούσα τον προκάτοχό μου, τον κύριο Χαρακλάνη. Να το ξέρετε αυτό. 

κ. Δημητριάδης: Ο κύριος Χαρακλάνης γιατί έφυγε; 

κ. Γκιων: Ρωτήστε τον.  

Πρόεδρος: Αυτό θα ρωτήσουμε τον κύριο Γκιων, κύριε Δημητριάδη; 

κ. Δημητριάδης: Όχι, λέω μήπως έχει σχέση αυτό… ρωτάω. 

Πρόεδρος: Με συγχωρείτε πολύ. 

κ. Γκιων: Εγώ τον έφυγα, εγώ τον έφυγα. 

Πρόεδρος: Κύριε Γκιων. 

κ. Γκιων: Αυτό δεν θέλετε να ακούσετε;  

Πρόεδρος: Κύριε Γκιων. 

κ. Γκιων: Σας λέω ότι δεν είχε.  

κ. Δημητριάδης: Καλά. 

κ. Γκιων: Δεν είχε ούτε αναθυμιάσεις, ούτε τίποτα.  

κ. Δημητριάδης: (Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση).  

κ. Γκιων: Και μπορείτε… αυτό, συγγνώμη, μπορείτε να σας το πιστοποιήσει ο 

κύριος Χαρακλάνης. 

κ. Δημητριάδης: Μάλιστα. 

Πρόεδρος: Ωραία. Θέλει… Κύριε Δημητριάδη. Λίγο σύντομα όμως, για να 

προχωρήσουμε στα θέματα. Ακόμα δεν έχουμε μπει και είναι και η κηδεία.  
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κ. Δημητριάδης: Ακούσαμε λοιπόν ακούσαμε, ακούσαμε τον κύριο Δήμαρχο, να 

διαβεβαιώνει ότι φέτος δεν υπάρχουνε. Μαζεύτηκαν εκεί τώρα οι  γουρούνες και τα 

μοτοποδήλατα στο σημείο που λέμε και δεν υπάρχουν μέσα στην παραλιακή οδό,  

ενώ πέρσι υπήρχαν. Λοιπόν, εγώ δεν χρειάζεται να πω ιδιαίτερα για αυτό. Είναι 

τεράστιο ψέμα, τεράστιο ψέμα. Μόνο και μόνο, μόνο και μόνο ότι ο Δήμαρχος, ο 

Δήμαρχος, ο Δήμαρχος, δεν ντρέπεται να λέει ένα τέτοιο ψέμα στο Δημοτικό 

Συμβούλιο, τη στιγμή που όλος ο Πόρος… Τώρα, άμα σταματήσουμε από δω,  

μόλις φύγουμε και περπατήσουμε να δούμε. Δεν ήθελα εγώ να πω. Φυσικά στο 

κατάστημα του κυρίου Ρούσσου είναι… υπάρχει κάποια συμφωνία προφανώς,  

κύριε Μυλωνά. Και εκεί πέρα είναι και οι δύο ωφελημένοι. Ο ένας βάζει γουρούνες 

και ο άλλος εξασφαλίζει ότι  δεν μπαίνουν αυτοκίνητα, για να φαίνονται τα τραπέζια.  

Έτσι γίνεται και για να μην αδικήσω τον κύριο Μητσιόπουλο δίπλα. Και το ίδιο ισχύει 

και για το Skipper. Έτσι γίνεται  εκεί πέρα. Και εμείς τα λέγαμε αυτά, ήταν από τους 

λόγους που διαφωνούσαμε πέρσι, για να  μετατραπεί αυτή η ζώνη σε καταστήματα 

υγειονομικού ενδιαφέροντος.  Στο Σινεμά, από τη γωνία μέχρι τη στροφή, απέναντι 

από το πρώην Yachting, είναι συνέχεια και από τις δύο μεριές του δρόμου. Και ο 

αντιδήμαρχος εδώ το βλέπει, έχει εκεί το φαρμακείο η κόρη του, δεν μπορεί να μην  

το βλέπετε.  

κ. Κανατσίδης:  Ναι, χρόνια είναι, είναι χρόνια αυτή η  κατάσταση εκεί. Το ξέρει και 

ο κύριος Μυλωνάς,  είναι χρόνια.   

κ. Δημητριάδης: Τα προηγούμενα χρόνια λοιπόν… 

κ. Κανατσίδης: Δεν υπήρχανε; 

κ. Δημητριάδης: Τα προηγούμενα χρόνια λοιπόν, κύριοι, η αστυνομία, κατόπιν  

δικών μας πιέσεων, όχι σε ικανοποιητικό βαθμό, αλλά τουλάχιστον σε ένα βαθμό, 

πήγαινε εκεί πέρα και έδιωχνε και είχε καθαρίσει την περιοχή. Φέτος, από την ώρα, 

που είστε εσείς δημοτική αρχή, είναι λες και βγήκε ένα σύνθημα, ξαναγεμίστε. Και  

επίσης να πω και στον κύριο Γκιων, ο οποίος είναι και αρμόδιος αντιδήμαρχος, 

πιθανότατα, για θέματα και των κοινόχρηστων χώρων ίσως και της τάξης στους 

κοινόχρηστους χώρους. Που με ρωτήσατε που ξέρω… 

Πρόεδρος: Ο κύριος Κανατσίδης. 

κ. Δημητριάδης: Είναι ο κύριος Κανατσίδης, για τους κοινόχρηστους χώρους; 
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κ. Κανατσίδης:  Ναι, ναι εγώ είμαι. 

κ. Δημητριάδης: Ωραία, γιατί… Εν πάση περιπτώσει,  είναι αντιδήμαρχος ο κύριος 

Γκιων.  

Που ξέρω τίνος είναι οι γουρούνες. Αυτό, δεν μπορώ να φανταστώ, ότι δεν έχετε 

τόσα χρόνια καταλάβει τι συμβαίνει. Οι επιχειρηματίες και ο συγκεκριμένος, για τον 

οποίο μιλάμε, εφαρμόζει το σύστημα, άπλωμα των γουρουνών και των 

μοτοποδηλάτων, με το αυτοκόλλητο και τη σημαία, που λέει την επωνυμία της 

επιχείρησης. Δεν υπάρχει αμφιβολία, να μπερδέψεις ότι δεν είναι αλλουνού. Όλοι 

έχουν αυτοκόλλητα, για να διαφημίζονται.  

κ. Γκιων: Εγώ δεν παρακολουθώ… 

κ. Δημητριάδης: Γιατί απλώνονται… ε καιρός να αρχίσετε να τα παρακολουθείτε. 

Πρόεδρος: Ωραία, ας ολοκληρώσετε… 

κ. Δημητριάδης: Αφού εκφράζετε εδώ γνώμη… 

κ. Κανατσίδης: Κύριε Δημητριάδη, κύριε Δημητριάδη  

κ. Δημητριάδης: Εφόσον γίνατε αντιδήμαρχος και…  

Πρόεδρος: Κύριε Κανατσίδη. 

κ. Δημητριάδης:… θέλετε να μου εκφράζετε και γνώμη…  

Πρόεδρος: … θα σας δώσω το λόγο. Μισό λεπτό να τελειώσει, για να τελειώσουμε.  

κ. Δημητριάδης: Σας λέω εγώ λοιπόν, να πάρετε συσσωρευμένη τη γνώση και την 

εμπειρία, που εγώ την έχω… Έκανα αυτή τη μάχη εννιά χρόνια. Τα απλώνουνε 

επίτηδες παντού, για να βλέπουν όλοι με τα κότερα την εταιρία,  Μοτο Δημητριάδης  

ας πούμε και να βλέπουν το αυτοκόλλητο και το τηλέφωνο και να νοικιάζουν. Γι 

αυτό είναι παντού και γι αυτό,  δεν μπορεί κανείς να μπερδευτεί. Όταν εγώ λοιπόν,  

σας λέω ότι, είναι  παντού αυτά τα μηχανάκια και οι γουρούνες… 

Πρόεδρος: Ωραία. 

κ. Δημητριάδης: Ήταν και πέρυσι, τα προηγούμενα χρόνια ήταν… 
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Πρόεδρος: Ολοκληρώστε. 

κ. Δημητριάδης: Κάναμε μάχη, για να τα εξαφανίζουμε.  

Πρόεδρος: Εντάξει. Έχετε άλλη παρατήρηση; 

κ. Δημητριάδης: Γιατί είναι παράνομο. Δεν γίνεται η μάχη, βρίσκονται παντού… 

Πρόεδρος: Το έχετε πει, το έχετε πει ήδη πέντε φορές. 

κ. Δημητριάδης: Γιατί έχουν και σημαία επάνω. 

Πρόεδρος: Έχετε άλλη παρατήρηση;    

κ. Κανατσίδης: Μιας και αναφέρατε… 

κ. Δημητριάδης: Κλείνω. Ο Δήμαρχος λοιπόν, που διαβεβαίωσε ότι αυτό που δεν 

συμβαίνει, όταν τον στρίμωξε λιγάκι ο κύριος Μυλωνάς με μια ερώτηση, είπε: ααα 

δεν μπορώ να ξέρω εγώ τι γίνεται από την πλευρά της …  

κ. Κανατσίδης: Ο κύριος Μυλωνάς είπε ότι, είναι χρόνια αυτή η ιστορία. 

κ. Δημητριάδης: Τελικά, μπορεί να ξέρει ο Δήμαρχος, που έρχεται εδώ και 

διαβεβαιώνει ότι όλα είναι καλά στην επικράτειά του… 

Πρόεδρος: Ωραία. 

κ. Δημητριάδης: Ή δεν μπορεί να ξέρει στα πενήντα μέτρα τι συμβαίνει; 

Πρόεδρος: Ωραία, ωραία. Κύριε Κανατσίδη. 

κ. Δημητριάδης: Προφανώς και ξέρει… 

κ. Κανατσίδης: Εμείς,  κύριε Δημητριάδη … 

κ. Δημητριάδης:… και παίζει με την… μη με διακόπτετε. Κύριε Κανατσίδη.  

Πρόεδρος: Ολοκληρώστε κύριε Δημητριάδη. 

κ. Δημητριάδης: Έχουμε πει να μην διακόπτουμε και όλο με διακόπτετε όλοι. Δεν 

γίνεται… 

κ. Κανατσίδης: Δεν τελειώνετε κύριε Δημητριάδη. 



45 
 

κ. Δημητριάδης: Δεν τελειώνω, επειδή με διακόπτετε. Άμα με αφήνατε, θα 

τελείωνα.  

Τα δεκάμετρα ποδήλατα και όλα αυτά κύριε Γκιων, είναι θέμα γούστου και 

υποκειμενισμού. Υπονοείτε και εννοείται ότι είναι επικίνδυνα, παράνομα και δεν σας 

αρέσουν. Τα επιτρέπετε, με την σημερινή απόφαση,  τους δίνετε και χώρο για να τα 

βάζουν. Αν θέλετε να έρχεστε εδώ και να είναι και σοβαρό το ότι μας καταλογείτε 

εμάς, γιατί κυκλοφορούσαν. Εμένα μ’ αρέσανε πολύ. Θα έπρεπε να μην τα 

επιτρέψετε.  

Πρόεδρος: Ωραία.  

κ. Δημητριάδης: Εσείς τα επιτρέπετε, αλλά μου καταλογίζετε εμένα γιατί… Δηλαδή 

θα τρελαθούμε τελείως. 

Πρόεδρος: Ολοκληρώσατε; 

κ. Δημητριάδης: Ολοκλήρωσα. 

Πρόεδρος: Ελάτε, κύριε Κανατσίδη. 

κ. Κανατσίδης:  Καταρχήν, για τις γουρούνες, όπως είπε και ο κύριος Μυλωνάς, 

αυτό το πρόβλημα κρατάει χρόνια. Κι επί δημαρχίας δικιά σας. Ένα. Δεύτερον, 

επειδή αναφερθήκατε στο φαρμακείο της κόρης μου, έχω να σας πω τούτο. Όσον 

αφορά το κυκλοφοριακό και το παρκάρισμα. Ότι από την αριστερή πλευρά του 

δρόμου, ξεκινώντας από τον φούρνο του κυρίου Καραγιάννη… 

Πρόεδρος: Έχετε ανοίξει το μικρόφωνο; 

κ. Κανατσίδης: Το έχω ανοίξει, ναι. 

Από το φούρνο του κυρίου Καραγιάννη, μέχρι την ταβέρνα Πριμασέρα, δεν 

παρκάρει κανένας. Είναι πεντακάθαρα. Δηλαδή τα προβλήματα που είχαν πέρυσι, 

μπροστά στο φαρμακείο της κόρης μου, που ήταν φύρδην μίγδην, μηχανάκια, 

αυτοκίνητα, ποδήλατα, γουρούνες, οτιδήποτε, φέτος δεν υπάρχει. Ο δρόμος είναι 

πεντακάθαρος. Νομίζω ότι αυτό, οφείλετε να το αναγνωρίσετε στην καινούργια 

δημοτική αρχή. 
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κα Κανατσίδη: (Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση).   

κ. Δημητριάδης: Καταρχήν μη λέτε ψέματα. 

κ. Κανατσίδης: Μία είχατε… 

κ. Δημητριάδης: Κατά δεύτερον… 

κ. Κανατσίδης: Μία είχατε, τη δημοσιοποιήσατε… 

κα Κανατσίδη: (Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση). 

κ. Κανατσίδης: … αρχές του Μαΐου. 

κα Κανατσίδη: (Συνεχίζει να παρεμβαίνει μιλώντας εκτός μικροφώνου. Είναι 

αδύνατη η απομαγνητοφώνηση). 

κ. Κανατσίδης: Εννοείτε ότι δεν είναι καθαρός ο χώρος;   

κα Κανατσίδη: Δεν είναι καθαρός ο χώρος. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη. 

κ. Κανατσίδης: Δεν πειράζει, μας ακούνε οι πολίτες… 

κ. Δημητριάδης: Ακριβώς. 

κ. Κανατσίδης: … και έχουν μάτια να κρίνουν, αν ο δρόμος είναι καθαρός ή όχι.      

κ. Δημητριάδης: Για απέναντι, που είναι οι ταμπελάρες, απαγορεύεται η 

στάθμευση και είναι το επίμαχο, τι έχετε να πείτε; Θέλετε να απαντήσετε; 

Πρόεδρος: Προχωράμε; 

κ. Δημητριάδης: Όχι, εγώ θέλω να απευθύνω στον κύριο  Κανατσίδη. Είπε για την 

από  δω μεριά, κάτι με το οποίο εγώ  

Πρόεδρος:  Πήρατε το λόγο χωρίς να σας τον δώσουνε. 

κ. Κανατσίδης: Παραδέχεστε ότι είναι καθαρή;   
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κ. Δημητριάδης: Όχι, δεν παραδέχομαι, γιατί δεν είναι καθαρή. Αλλά για την 

απέναντι, τι έχετε να πείτε;  

κ. Κανατσίδης: Για που απέναντι; 

κ. Δημητριάδης: Την  απέναντι πλευρά.  

κ. Κανατσίδης: Και η απέναντι πλευρά πεντακάθαρη είναι. Νομίζω… 

κ. Δημητριάδης:… είναι πεντακάθαρη. 

Πρόεδρος: Ωραία. 

κ. Κανατσίδης: Το πρόβλημα στάθμευσης  στον Πόρο το έχουμε λύσει.  

…………. 

Σε αυτό το σημείο ομιλούν αρκετοί Δημοτικοί Σύμβουλοι ταυτόχρονα και είναι, 

αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 

………… 

κ. Δημητριάδης: Το πρόβλημα είναι ότι μερικοί είμαστε τσακωμένοι με την αλήθεια 

και βαφτίζουμε το άσπρο μαύρο, μόνο και μόνο για να… 

Πρόεδρος: Έτσι που μιλάμε όμως όλοι μαζί στο τέλος δεν… Κύριε Κανατσίδη, δεν 

ακούγεται κανένας. 

κα Κανατσίδη: Πριν ψηφίσουμε το θέμα… 

Πρόεδρος: Ναι, ναι. Μισό λεπτό, ένας, ένας θα τοποθετηθεί. Θα τον δώσω το λόγο.  

Κύριε Κανατσίδη, ολοκληρώσατε; 

κ. Κανατσίδης: Ναι, ναι. 

Πρόεδρος: Ωραία. Κύριε Ρούσσο.  

κ. Ρούσσος: Είπε ο κύριος Δημητριάδης, για τις γουρούνες, στο μαγαζί μου 

μπροστά. Ότι, δεν ξέρω τι έχει με τον κύριο Ρούσσο, έχουμε αλισβερίσια, τέτοια 

πράγματα. Ήρθε ποτέ ο κύριος Μυλωνάς, να βάλει γουρούνα και του είπα να μην 
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την βάλει; Εδώ είναι. Ή κάθομαι εγώ και κάνω τον τροχονόμο ποιός θα βάλει 

γουρούνα; 

Πρόεδρος: Ωραία, κατανοητός. 

κ. Ρούσσος: Στο δίπλα μαγαζί, δεν βάζουν γουρούνες, τι βάζουνε; Θα πιάσουμε 

ονόματα; Να πω και κάτι άλλο; Κάθε βράδυ η τροχαία… 

κ. Δημητριάδης: Άρα, είναι αλήθεια. Έτσι; 

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη, σας παρακαλώ. 

κ. Ρούσσος: Να τελειώσω και μετά. Εγώ δεν σε έχω διακόψει ποτέ. 

κ. Δημητριάδης: Όχι. Είναι σημαντικό ότι αναγνωρίζεις ότι είναι αλήθεια, όμως. 

Εντάξει.  

κ. Ρούσσος: Περίμενε να τελειώσω, περίμενε να τελειώσω.  

κ. Δημητριάδης: Εντάξει. 

κ. Ρούσσος: Ποιό κάτω από μένα είναι το περιπολικό, κάθε βράδυ. Κατεβαίνουν, 

περνάνε το απαγορευτικό, το βλέπουν και βάζουν τα μηχανάκια στο μαγαζί 

μπροστά. Δεν έχω διώξει ποτέ κανέναν. Σέβομαι τον τουρίστα. Και δεν μπορώ να 

περάσω, να σερβίρουμε. Και πάλι δεν έχω διώξει ποτέ, κανένα μηχανάκι. Όποιος 

πει ότι τον έδιωξα, να το πει δημόσια. Ευχαριστώ πολύ. 

Πρόεδρος: Ωραία. Κυρία Κανατσίδη. 

κα Κανατσίδη: Μια μικρή ερώτηση. Επί του θέματος και επί της ουσίας. 

Πρόεδρος: Το μικρόφωνο σας, το μικρόφωνο σας.  

κα Κανατσίδη:  Η γνωμοδότηση της αστυνομίας είναι θετική;  

Δήμαρχος:  Τη γνωμοδότηση της αστυνομίας, την έχουμε μέσα στην εισήγηση… 

κα Κανατσίδη: Την βλέπω μπροστά μου, την βλέπω. 

Δήμαρχος: Εγώ στέκομαι και παίρνω την ευθύνη στην ασφάλεια. Αυτό με 

ενδιαφέρει. 
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κα Κανατσίδη:  Όχι, όχι, δεν λέει αυτό.  

Δήμαρχος:  Ξέρω  τι λέει, ξέρω τι λέει. 

κα Κανατσίδη: Λέει ότι δεν επιτρέπεται… 

Δήμαρχος: Ξέρω τι λέει, εφόσον δεν συντρέχουν λόγοι… 

κα Κανατσίδη: Η απάντηση, θετική ή αρνητική, τι είναι; 

Δήμαρχος: Εγώ στέκομαι στο ότι, δεν συντρέχουν λόγοι ασφάλειας… 

κα Κανατσίδη: Τι λέτε τώρα. 

Δήμαρχος:… του κοινού. 

κα Κανατσίδη: Τι λέτε; 

Πρόεδρος: Το λέει στην αρχή αυτό. Ότι σε απάντηση των ανωτέρω, σας 

γνωρίζουμε ότι κατόπιν αυτοψίας, που διενεργήθηκε από την υπηρεσία μας, των 

υπό παραχώρηση κοινόχρηστων χώρων στο δημοτικό πάρκινγκ, δεν διαπιστώθηκε 

η ύπαρξη  κινδύνου για την ασφάλεια και κυκλοφορία πεζών και οχημάτων. 

κα Κανατσίδη: Όχι, εγώ βλέπω την τελευταία σειρά, που λέει ότι, μπορεί να δοθεί  

μόνο…  

Δήμαρχος: Ωραία, ακούστε… 

κα Κανατσίδη:… για την περίπτωση που αυτά διαθέτουν, έμπροσθεν αυτών  

ιδιωτικό υπαίθριο κοινόχρηστο χώρο, αυτών που αιτούνται άδεια για τον χώρο 

αυτό. 

κ. Δημητριάδης: Να το διαβάσει λίγο η Πρόεδρος ολόκληρο για να μην 

μπερδευόμαστε. 

κα Κανατσίδη: Εγώ θεωρώ ότι αυτή η εισήγηση της αστυνομίας είναι αρνητική. 

Δήμαρχος:  Το έχουμε διαβάσει όλοι, κυρία Κανατσίδη. 

κα Κανατσίδη: Θα πάρετε απόφαση κόντρα στην απόφαση της αστυνομίας; 
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Δήμαρχος: Ναι, θα την πάρουμε, παίρνω εγώ την ευθύνη. Κάντε προσφυγή, να 

ανατραπεί αυτή η απόφαση. Εμείς τι κάνουμε; Βάζουμε μπροστά την ασφάλεια, την 

οποία μας την δίνει η αστυνομία. Η αστυνομία λέει ότι πρέπει να έχουν χώρους 

μπροστά στα μαγαζιά τους και καλά κάνει. Αλλά σε αυτόν τον τομέα, κάνουμε 

ακριβώς αυτό που κάντε κι εσείς. Δίνουμε σε χώρους… 

κα Κανατσίδη: Γιατί; Εσείς είσαστε καλύτεροι όμως. 

Δήμαρχος:  Όχι, είμαστε ίδιοι με σας και χειρότεροι. 

κ. Δημητριάδης: Επαναλαμβάνετε   το ψέμα. 

κα Κανατσίδη: (Ομιλεί εκτός μικροφώνου, αδύνατη η απομαγνητοφώνηση).   

κ. Δημητριάδης: Δεν δίναμε  για μοτοποδήλατα. 

Πρόεδρος:  Όχι. Συγνώμη, δεν έχει… 

κα Κανατσίδη:  Είχατε πει ότι δεν θα κάνετε ότι κάναμε εμείς. Εμείς ήμασταν  

παράνομοι, ήμασταν αντιαισθητικοί… 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη…  

κα Κανατσίδη:… δεν αγαπούσαμε τους επαγγελματίες, το κοινό,  όλα αυτά. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη, μισό λεπτό. Αυτό κρίθηκε από τον κόσμο. 

κα Κανατσίδη: Είσαστε καλύτεροι… γιατί δεν είσαστε νόμιμοι; 

Πρόεδρος: Κρίθηκε, κρίθηκε από τον κόσμο. 

κα Κανατσίδη: Αυτό δεν είναι νόμιμο, αν το πάρετε απόφαση. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη, κρίθηκε. 

Δήμαρχος:  Ακριβώς το ίδιο με σας κάναμε, κυρία Κανατσίδη.   

κα Κανατσίδη: Αφού είσαστε καλύτεροι εσείς. 

Δήμαρχος:  Όχι, είμαστε ίδιοι τώρα… 

Πρόεδρος: Αυτό κρίθηκε… 
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Δήμαρχος:… σε αυτή την περίπτωση. 

κ. Κανατσίδης: (Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση). 

Πρόεδρος: Σας παρακαλώ. Κυρία Κανατσίδη, όλα αυτά έχουν κριθεί. Έγιναν 

εκλογές, τελειώσανε. Εμείς είμαστε εδώ… είναι από εκεί.  

κ. Κανατσίδης: (Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση). 

Πρόεδρος: Θέλω να πω ότι,  αυτό που επισημαίνει ο Δήμαρχος, είτε ήταν μόνο 

ποδήλατα, τώρα είναι και μοτοποδήλατα, βλέπουμε γουρούνες. Συγνώμη, 

μοτοποδήλατα, γουρούνες, αυτό είπα. 

Δήμαρχος:  Και γουρούνες, ναι, γιατί όχι;         

Πρόεδρος: Ο νόμος, του έμπροσθεν του καταστήματος, δεν διαχωρίζει 

μοτοποδήλατα ή ποδήλατα. Και παράνομο, λοιπόν,  ήταν που είχατε δώσει και για 

τα ποδήλατα, πέρυσι το πάρκινγκ,  αφού δεν ήταν έμπροσθεν.   

κα Κανατσίδη:… επαναλαμβάνετε αυτά που κάναμε εμείς – (και συνεχίζει να 

ομιλεί, εκτός μικροφώνου, αδύνατη η απομαγνητοφώνηση).  

Πρόεδρος: Δηλαδή παρανομήσατε κι εσείς. Παρανομήσατε;   

κ. Δημητριάδης: Όχι. 

Πρόεδρος: Όχι; Γιατί; 

κ. Δημητριάδης: Ωραία. Δώστε μου το λόγο. Γιατί εμάς λοιπόν, όταν ζητούσαμε 

σύμφωνη γνώμη από την αστυνομία, μόνο για τα μοτοποδήλατα, μόνο για τα 

μοτοποδήλατα… 

Πρόεδρος: Μοτοποδήλατα ή ποδήλατα; 

κ. Δημητριάδης: Με συγχωρείτε, μόνο για τα ποδήλατα, συγνώμη, συγνώμη, 

ευχαριστώ Πρόεδρε. Μόνο για τα ποδηλατάκια τα κανονικά, μας έδινε σύμφωνη 

γνώμη.  

Πρόεδρος: Ίδια απάντηση παίρνατε, σχεδόν. 
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κ. Δημητριάδης: Όχι… και με τη σύμφωνη γνώμη… 

Πρόεδρος: Α συγνώμη, η σύμφωνη γνώμη δεν υπήρχε, ήταν προφορική.  

Δήμαρχος:  Καθίστε κύριε Δημητριάδη. Και ψεύδεσαι   και... τώρα. Δεν είχες ποτέ 

τη σύμφωνη γνώμη … 

κ. Δημητριάδης: (Ομιλεί χαμηλόφωνα, αδύνατη η απομαγνητοφώνηση). 

Πρόεδρος:  Προσκομίστε την, προσκομίστε την.  

Δήμαρχος:… προφορικές συμφωνίες κάνατε. 

κ. Δημητριάδης: (Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση).  

Πρόεδρος: Είχατε έγγραφο, είχατε έγγραφο; 

Δήμαρχος:  Είδατε δεν το είπαμε  εμείς και το είπες μόνος σου, τώρα. 

Πρόεδρος: Σας παρακαλώ.  

κ. Δημητριάδης: Δεν μας έδωσε ποτέ αρνητική γνώμη η αστυνομία… 

Πρόεδρος: Ούτε θετική.  

Δήμαρχος:  Μα δεν κάνατε αίτημα, ποτέ. 

κ. Δημητριάδης: Όταν δεν σου απαντάει μέσα σε δέκα μέρες… 

κα Κανατσίδη: Κάνετε κριτική, είστε εισαγγελέας, κάνετε κριτική.  

Πρόεδρος: Δεν κάνω τον εισαγγελέα, τα γεγονότα λέω… 

κα Κανατσίδη:(Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση). 

Πρόεδρος: Τα γεγονότα λέω, κυρία Κανατσίδη, τα γεγονότα λέω, συγνώμη.  

κ. Δημητριάδης: Τα γεγονότα είναι….           

Πρόεδρος: Τα γεγονότα είναι ότι, μας κατηγορείτε ότι, έχουμε πάρει μία αρνητική 

γνωμοδότηση… 

κα Κανατσίδη: Κυρία Πρόεδρε, δεν συντονίζετε τη συζήτηση… 
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Πρόεδρος: Δεν θα μου πείτε τι κάνω με τη δουλειά μου. Εγώ ξέρω τι κάνω με τη 

δουλειά μου.  

κα Κανατσίδη: Πρέπει να συντονίζετε τη συζήτηση…(συνεχίζει να ομιλεί εκτός 

μικροφώνου και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση). 

Πρόεδρος: Πρώτον, δεν έχετε το λόγο. 

κα Κανατσίδη: (Συνεχίζει να ομιλεί εκτός μικροφώνου). 

Πρόεδρος: Δεν εκφράζει ο Πρόεδρος άποψη; Πάντως, τη δουλειά σας ως 

Πρόεδρος, την κάνατε λάθος τόσα χρόνια.  

κα Κανατσίδη:(Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση). 

Πρόεδρος: Λοιπόν, πάμε παρακάτω. Πήρατε μια αρνητική γνωμοδότηση, εμείς 

λέτε ότι πήραμε μία αρνητική γνωμοδότηση, που εσείς δεν είχατε πάρει καν 

εγγράφως. 

κα Κανατσίδη:(Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση). 

κ. Δημητριάδης: Δεν είχαμε πάρει… 

Πρόεδρος: Εγώ δεν είμαι μέλος της Δημοτικής αρχής; Μέλος της Δημοτικής αρχής 

εγώ δεν είμαι; 

κα Κανατσίδη:… συντονίζετε τη συζήτηση… 

Πρόεδρος: Τη  συντονίζω και λέω την αλήθεια, λέω την αλήθεια και  τα γεγονότα. 

κα Κανατσίδη: Δεν είναι να εκφράζετε τη  γνώμη σας…  

Πρόεδρος: Να εκφράζω… βεβαίως. Τι είμαι;  Άβουλο  ων; Ο Πρόεδρος ή η 

Πρόεδρος είναι άβουλο ων; 

κα Κανατσίδη: Άλλος είναι ο ρόλος σας. 

Πρόεδρος: Σας παρακαλώ.   

………….. 
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Σε αυτό το σημείο ομιλούν Δημοτικοί σύμβουλοί ταυτόχρονα και εκτός μικροφώνου 

κι είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 

………….. 

Πρόεδρος: Λοιπόν, προχωράμε, πάμε για  ψήφιση. 

κ. Δημητριάδης: Συγνώμη, εμένα με διακόψατε, δεν τελείωσα. Είπα λοιπόν ότι, 

εμείς ποτέ δεν είχαμε πάρει …  θέλω να μείνει. Μην μείνει η εντύπωση ότι, εμείς 

είχαμε πάρει αρνητική γνωμοδότηση.   

Δημοτικός Σύμβουλος: (Διακόπτει μιλώντας εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση). 

κ. Δημητριάδης: Αν η Αστυνομία… και μετά ο Δήμαρχος, είπε ψέματα, είναι η ίδια 

περίπτωση. Εμείς λοιπόν, δεν είχαμε αρνητική γνωμοδότηση της Αστυνομίας. Δεν 

υπήρχε… 

…………. 

Σε αυτό το σημείο, σχεδόν όλοι οι Δημοτικοί Σύμβουλοι μιλούν ταυτόχρονα, εκτός 

μικροφώνου. Η κυρία Πρόεδρος κάνει συστάσεις στους Δημοτικούς συμβούλους, 

προσπαθώντας να επαναφέρει την τάξη. Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 

………….. 

κα Κουτουζή: Κύρια Κανατσίδη, κύριε Παπαχρήστου, αφήστε τις ειρωνείες. Εδώ 

δεν είμαστε για να παίξουμε… 

Πρόεδρος: Κυρία Κουτουζή δεν έχετε το λόγο. Κυρία Κανατσίδη, τέλος. Κύριε 

Δημητριάδη, ολοκληρώστε, να προχωρήσουμε. Πείτε… σε ένα λεπτό, να 

ολοκληρώσουμε. 

Δήμαρχος:  Να τεταρτολογήσει, όχι… 

κ. Δημητριάδης: Όταν ζητάς από την Αστυνομία ή από μία υπηρεσία, να σου 

καταθέσει τη γνώμη της, έχει σε αρκετές περιπτώσεις, όπως τη συγκεκριμένη, έχει 

προθεσμία συγκεκριμένων ημερών, να στην καταθέσει. Όταν δεν στην καταθέτει και 

περνάμε, ας πούμε, το δεκαήμερο που μπορούσε η Αστυνομία να εκφράσει 

αρνητική γνώμη και δεν την εκφράσει, τεκμαίρεται η θετική. 
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Πρόεδρος: Α, τεκμαίρεται, ωραία. 

κ. Δημητριάδης: Έτσι λοιπόν, είχε γίνει στην περίπτωση  μας. 

Πρόεδρος: Εντάξει. 

κ. Δημητριάδης: Και φυσικά, αν τυχόν η αστυνομία, σε αυτήν ή σε οποιαδήποτε 

άλλη περίπτωση, είχε εκφράσει αρνητική γνώμη και την είχαμε στα χέρια μας, σε 

καμία περίπτωση δεν θα είχαμε φέρει θέμα να ψηφίσει το Δημοτικό συμβούλιο… 

……….. 

Σε αυτό το σημείο μιλούν Δημοτικοί σύμβουλοι  ταυτόχρονα και εκτός μικροφώνου, 

παρά τις συνεχόμενες συστάσεις της κυρίας Προέδρου. Είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση. 

………… 

Πρόεδρος: Ωραία, πάμε για ψηφοφορία. 

κ. Δημητριάδης:… τη γνώμη της Αστυνομίας. Δηλαδή ήμαρτον, αυτό δεν γίνεται 

που πάτε να κάνετε. 

Πρόεδρος: Λοιπόν, προχωράμε για ψηφοφορία. Στο εκτός ημερησίας, για το θέμα. 

Έχουμε ψηφίσει το κατεπείγον, ψηφίζουμε επί του θέματος. Γρίβα Ιωάννα, ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Γκιων; 

κ. Γκιων: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος κ. Ρούσσος; 
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κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: όχι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Όχι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Όχι. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Όχι. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Όχι. 

Πρόεδρος: Περνάει, κατά πλειοψηφία1.  

 

ΘΕΜΑ 1ο Η.Δ.: ΚΑΘΟΡΙΣΜΟΣ ΑΜΟΙΒΗΣ ΔΙΚΗΓΟΡΟΥ ΓΙΑ ΤΗ 

ΣΥΝΤΑΞΗ ΕΓΚΛΗΣΕΩΣ ΓΙΑ ΤΟ ΑΔΙΚΗΜΑ ΤΗΣ ΥΠΕΞΑΙΡΕΣΕΩΣ,  

ΚΑΤΑ ΤΩΝ ΝΟΜΙΜΩΝ ΕΚΠΡΟΣΩΠΩΝ ΤΩΝ ΕΤΑΙΡΕΙΩΝ ΠΑΡΟΧΩΝ 

ΡΕΥΜΑΤΟΣ ΚΑΙ ΓΙΑ ΚΟΙΝΟΠΟΙΗΣΗ ΣΧΕΤΙΚΗΣ ΕΞΩΔΙΚΟΥ 

ΔΗΛΩΣΕΩΣ ΟΧΛΗΣΕΩΣ ΠΟΥ ΘΑ ΠΡΟΗΓΗΘΕΙ ΤΗΣ ΕΓΚΛΗΣΕΩΣ  

Πρόεδρος: Πάμε στο πρώτο θέμα,  της ημερήσιας διάταξης. Καθορισμός αμοιβής 

δικηγόρου για τη σύνταξη εγκλήσεως  για το αδίκημα της υπεξαιρέσεως, κατά των 

νομίμων εκπροσώπων των εταιρειών παροχών ρεύματος και για κοινοποίηση,  

σχετικής εξωδίκου δηλώσεως οχλήσεως, που θα προηγηθεί της εγκλήσεως. Το 

εισηγείται ο  Δήμαρχος.       

                                            
1 Η εν λόγω απόφαση έλαβα αριθμό 82/2024 και ΑΔΑ: Ψ7ΕΕΩΞΝ-ΑΩ2  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A87%CE%95%CE%95%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%91%CE%A92
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Δήμαρχος:  Ναι, είναι μία περίπτωση που έχει επαναληφθεί,  αν και δεν θυμάμαι,  

μία ή δύο φορές.  Είναι αυτοί οι πάροχοι  της ηλεκτρικής ενέργειας, οι οποίοι κατά το 

νόμο, εισπράττουν τα τέλη, υπέρ του Δήμου και αργούν ή δεν τα αποδίδουν. Εμείς 

πρέπει να αναθέσουμε σε συγκεκριμένο δικηγόρο, ο οποίος ασχολείται με αυτό το 

θέμα σε πολλούς Δήμους και υπάρχει και εμπειρία. Και είχε γίνει και στον Δήμο και 

προηγουμένως. Για να κινηθεί νομικά, ούτως ώστε αυτές οι εταιρείες να 

αποδώσουν στον Δήμο τα τέλη και τα χρήματα που μας αναλογούν. Έτσι,  

εισηγούμαι να ψηφίσουμε την απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής, για την ανάθεση 

στον δικηγόρο, στον κύριο Παπαρηγόπουλο, το ποσό των 2.400 €, τα 1.200 €  είναι 

για έκαστη έγκλιση. Είναι δύο η εγκλίσεις, σύμφωνα με την οικονομική προσφορά 

που είχε κάνει.              

Πρόεδρος: Έχετε κάποιο ερώτημα, επί του θέματος; 

κ. Δημητριάδης: Όχι, απλώς να διευκρινίσω. Μπορεί, πράγματι κανά δυό φορές, 

να έχει έρθει τη φετινή χρονιά το θέμα αυτό. Συνολικά,  στο Δημοτικό Συμβούλιο και 

στην Οικονομική Επιτροπή την προηγούμενη, έχει έρθει τουλάχιστον δέκα ή είκοσι 

φορές. Είναι σειρά αποφάσεων, που έχουμε πάρει εδώ και πάρα πολλά χρόνια,  

μαζί με άλλους Δήμους.   

Ο συγκεκριμένος δικηγόρος, έχει πάρει την πρωτοβουλία και κινείται εναντίον των 

δύο εταιρειών και των υπευθύνων τους, που κάνανε αυτή την κατάχρηση, την 

υπεξαίρεση. Και είναι μία ιστορία, που κρατάει πάρα πολλά χρόνια. Θα το 

ψηφίσουμε. Απλώς το διευκρινίζω, για να μην υπάρχει εντύπωση ότι, μιλάμε για μία 

δύο αποφάσεις τωρινές ή κάτι καινούργιο. 

Πρόεδρος: Τώρα έχει φύγει ο κύριος κ. Ρούσσος. Να περιμένουμε ένα λεπτό για 

την ψήφιση; 

κ. Παπαχρήστου: Όχι, να ψηφίσουμε. 

Πρόεδρος: Ναι, ωραία να ψηφίσουμε. Εγώ, ναι. Γρίβα, ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Γκιων; 
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κ. Γκιων: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου;. 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος: Να προσέλθει και ο κύριος κ. Ρούσσος. 

κα Κανατσίδη: Ε καλά, ομόφωνο είναι. 

Πρόεδρος: Ορίστε; 

κα Κανατσίδη: Ομόφωνο είναι. 

Πρόεδρος: Ομόφωνο είναι, αλλά για το τυπικό πρέπει να τον περιμένω. Δεν 

μπορώ να προχωρήσω. 

Κύριε Ρούσσο ψηφίζετε ναι; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 
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Πρόεδρος: Ωραία, επομένως ομόφωνα το πρώτο2. 

 

ΘΕΜΑ 2ο Η.Δ.: ΕΚ ΝΕΟΥ ΣΥΣΤΑΣΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΠΑΙΔΕΙΑΣ ΔΗΜΟΥ 

ΠΟΡΟΥ ΜΕΤΑ ΤΗΝ ΕΚ ΤΟΥ ΝΟΜΟΥ ΚΑΤΑΡΓΗΣΗ ΤΩΝ ΣΧΟΛΙΚΩΝ 

ΕΠΙΤΡΟΠΩΝ ΣΕ  ΝΟΜΙΚΑ ΠΡΟΣΩΠΑ 

Πρόεδρος: Πάμε στο δεύτερο. Εκ νέου σύσταση Επιτροπής Παιδείας Δήμου 

Πόρου, μετά την εκ του νόμου κατάργηση των Σχολικών Επιτροπών, σε νομικά 

πρόσωπα. Το  εισηγείται η κυρία Κουτουζή.  

κα Κουτουζή: Ναι, είναι το γνωστό θέμα, η κατάργηση των Σχολικών Επιτροπών.  

Γνωρίζουμε όλοι ότι, 28/6 του ‘24 καταργήθηκε ως νομικό πρόσωπο. Και σύμφωνα 

με την νομοθεσία, το Δημοτικό Συμβούλιο  με απόφαση του μπορεί να προχωρήσει 

σε σύσταση Επιτροπών ή Επιτροπής, για την άσκηση των αρμοδιοτήτων, των 

καταργούμενων  νομικών προσώπων. 

Έτσι προτείνουμε τη σύσταση μιας επιτροπής, η οποία θα αναλάβει τις 

αρμοδιότητες της Πρωτοβάθμιας Σχολικής και της Δευτεροβάθμιας και της 

Επιτροπής Παιδείας με την ονομασία, Δημοτική Επιτροπή Παιδείας Δήμου Πόρου.  

Θα αποτελείται από πέντε μέλη με τους αναπληρωτές τους…  

Πρόεδρος: Με συγχωρείτε, να  κάνω εδώ μια παρατήρηση, ότι στην εισήγηση δεν 

λέγαμε και αναπληρωτές. Το προσθέτουμε για να είναι ξεκάθαρο. Θα γίνει δηλαδή, 

στο αποφασιστικό θα λέει και  αναπληρωτές. 

κα Κουτουζή: Ωραία. Ως Πρόεδρος της Επιτροπής, Κουτουζή Ελένη, Δημοτική 

Σύμβουλος, με αναπληρωτή τον κύριο Γκιων. Η Επιτροπή θα αποτελείται από τον 

διευθυντή της πολυπληθέστερης σχολικής μονάδας, της Πρωτοβάθμιας 

Εκπαίδευσης. Τον διευθυντή της πολυπληθέστερης σχολικής μονάδας της 

Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης. Από έναν εκπρόσωπο των Νηπιαγωγείων και από 

έναν εκπρόσωπο του μεγαλύτερου σε μέγεθος μαθητικού δυναμικού Σύλλογο 

Γονέων και τους αναπληρωτές αυτών.  

                                            
2 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 83/2024 και ΑΔΑ: 61Σ8ΩΞΝ-ΟΨΠ   

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/61%CE%A38%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%9F%CE%A8%CE%A0
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Βασικό αντικείμενο της Επιτροπής, θα είναι η υποβολή προτάσεων, προς τον Δήμο, 

για την καλύτερη οργάνωση των σχολείων. Και οι αρμοδιότητες της Επιτροπής, 

είναι αυτές οι οποίες αναφέρονται μέσα στην εισήγηση. Η διάρκεια της Επιτροπής 

θα είναι δύο έτη, μέχρι 31 8, του ‘26. Και εισηγούμαι, τη δημιουργία της Δημοτικής 

Επιτροπής Παιδείας του Δήμου Πόρου.   

Πρόεδρος:  Υπάρχει κάποιο ερώτημα; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. Μου…  διευκρινίστε λίγο. Θα ‘ναι γνωμοδοτική Επιτροπή του 

Δημοτικού Συμβουλίου ή  είναι μία καινούργια Επιτροπή, με βάση το νόμο που… 

Πρόεδρος: Είναι μια επιτροπή που θα εισηγείται στην υπηρεσία του Δήμου, στην 

Οικονομική Υπηρεσία του Δήμου. 

κ. Δημητριάδης:  Εκεί λοιπόν, δεν προβλέπεται την τοποθέτηση κάποιου μέλους 

της μειοψηφίας.  

κα Κουτουζή: Όχι.   

Πρόεδρος:  Δεν το προέβλεπε, δηλαδή μόνο έναν αιρετό προέβλεπε, έναν αιρετό 

και μετά υπήρχαν κάποιοι εκπρόσωποι των σχολικών μονάδων και των συλλόγων 

γονέων.   

κ. Δημητριάδης:  Τέλος πάντων, εντάξει.  

Πρόεδρος:  Είναι τελείως γνωμοδοτικός, δηλαδή θα ενημερώνει ο Διευθυντής μου 

λείπει αυτό, θα ενημερώνει μετά την Οικονομική Υπηρεσία. Δηλαδή, δεν θα 

παίρνονται αποφάσεις.   

κ. Δημητριάδης:  Εντάξει, εντάξει.   

Πρόεδρος:  Πάμε προς ψήφιση;  

κ. Δημητριάδης:  Θα το ψηφίσουμε.  

Πρόεδρος: Ωραία. Γρίβα Ιωάννα, ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 
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Πρόεδρος: Κύριος Γκιων; 

κ. Γκιων: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι.       

Πρόεδρος:  Ομόφωνα το δεύτερο3. 

 

                                            
3 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 84/2024 και ΑΔΑ: ΨΙΞ6ΩΞΝ-22Κ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%99%CE%9E6%CE%A9%CE%9E%CE%9D-22%CE%9A
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ΘΕΜΑ 3ο Η.Δ.: ΑΝΤΙΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΤΟΥ ΠΑΡΑΙΤΗΘΕΝΤΟΣ 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΟΥ ΚΥΡΙΟΥ ΘΕΟΔΩΡΟΥ ΧΑΡΑΚΛΑΝΗ, ΩΣ 

ΜΕΛΟΥΣ ΚΑΙ ΠΡΟΕΔΡΟΥ ΤΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΕΞΕΤΑΣΗΣ 

Πρόεδρος: Τρίτο. Αντικατάσταση του παραιτηθέντος Δημοτικού Συμβούλου,  

κυρίου  Θεόδωρου Χαρακλάνη, ως μέλους και Προέδρου της Επιτροπής Εξέτασης. 

Το εισηγείται ο Δήμαρχος. 

Δήμαρχος:  Κατόπιν της παραίτησης του κυρίου Θεόδωρου Χαρακλάνη, από τη 

θέση του  Δημοτικού Συμβούλου, θα πρέπει να εγκριθεί από το Δημοτικό 

Συμβούλιο, η αντικατάστασή του στην Επιτροπή Εξέτασης Αιτήσεων, του Δήμου 

Πόρου, στην οποία έχει  οριστεί ως τακτικό μέλος και  Πρόεδρος αυτής, σύμφωνα 

με την υπ’  αριθμόν 31 του  ‘24,  απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Πόρου.  

Κατόπιν των ανωτέρω και σύμφωνα με το άρθρο 39, παράγραφος 4 και 

παράγραφος 5, του νόμου 4804, εισηγούμαι την αντικατάσταση των: κυρίου 

Θεοδώρου Χαρακλάνη, ως τακτικό μέλος και Προέδρου αυτής, με την κυρία 

Αγγελική Μακρή και της κυρίας Αγγελικής Μακρή, ως πρώτο αναπληρωματικό 

μέλος,  με τον κύριο Γεώργιο Κανατσίδη.        

κ. Δημητριάδης:  Δεν έχουμε αντίρρηση, απλώς για το διαδικαστικό. Έτσι κι αλλιώς 

από την ώρα που παραιτήθηκε ο κύριος Χαρακλάνης, την θέση του καταλαμβάνει 

αυτομάτως η κυρία Μακρή.   

Πρόεδρος:  Δεν έλεγε, έλεγε… επειδή διάβασα την νομοθεσία… 

κ. Δημητριάδης: Επομένως…. 

Πρόεδρος:… δεν πάει αυτόματα το πρώτο αναπληρωματικό, πρέπει να γίνει 

αντικατάσταση.   

κ. Δημητριάδης:  Εν πάση περιπτώσει, εντάξει, συμφωνούμε. 

Πρόεδρος: Έτσι έλεγε, στην παραίτηση αιρετών.  

κ. Δημητριάδης:  Για μένα, έπρεπε να αντικατασταθεί το αναπληρωματικό μέλος, 

από την στιγμή, που αυτοδικαίως το αναπληρωματικό… του τακτικού. 
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Πρόεδρος: Το αναπληρωματικό μέλος έγινε Πρόεδρος, η κυρία Μακρή. Έγινε 

Πρόεδρος, το κατέλαβε. 

κ. Δημητριάδης: Με αυτό το σκέλος, για μένα, δεν χρειαζόταν απόφαση, 

χρειαζόταν να… το αναπληρωματικό… 

Πρόεδρος: Το καταλαβαίνω, αλλά έτσι είναι η νομοθεσία.   

κ. Δημητριάδης: … ο κύριος Κανατσίδης, που προτείνατε. Τέλος πάντων. 

Πρόεδρος: Η νομοθεσία λέει ότι πρέπει να το αναπληρώσουμε. Ωραία, πάμε προς 

ψήφιση. Γρίβα Ιωάννα, ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κουτουζή Ελένη; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Γκιων; 

κ. Γκιων: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 
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Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι.       

Πρόεδρος:  Ομόφωνα και το τρίτο4. 

 

ΘΕΜΑ 4ο Η.Δ.: ΚΑΘΟΡΙΣΜΟΣ ΕΛΑΧΙΣΤΟΥ ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΟΥ ΤΗΣ 

ΠΡΟΒΛΕΠΟΜΕΝΗΣ ΕΙΣ ΤΟ ΝΟΜΟ ΠΡΟΚΗΡΥΞΗΣ ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΑ 

ΕΠΙΛΟΓΗΣ ΣΥΜΠΑΡΑΣΤΑΤΗ 

Πρόεδρος: Τέταρτο θέμα. Καθορισμός ελάχιστου περιεχομένου της 

προβλεπόμενης εις το νόμο προκήρυξης,  διαδικασία επιλογής συμπαραστάτη. Το 

εισηγείται  ο Δήμαρχος. 

Δήμαρχος: Με τις καινούργιες διατάξεις της παραγράφου 1, του άρθρου 5, του 

νόμου 46-23 του ‘19, επανήλθε σε ισχύ το άρθρο 77, του νόμου 3852, του 2010 με 

το οποίο θεσπίστηκε και εξειδικεύτηκε ο θεσμός του Συμπαραστάτη του Δημότη και 

της Επιχείρησης. Εφεξής Συμπαραστάτης. Η διαδικασία επιλογής του 

Συμπαραστάτη, ξεκινά απ’ την απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, που δύναται 

να καθορίζει  το ελάχιστο περιεχόμενο της προβλεπόμενης  εις το νόμο προκήρυξης 

ή από την προκήρυξη, σε περίπτωση μη έκδοσης, ανωτέρου απόφασης και λήγει  

με το χρόνο επικύρωσης της επιλογής. Προτείνετε στο σώμα, να καθορίσει ως 

κατωτέρω το ελάχιστο περιεχόμενο, της προβλεπόμενης στο νόμο, προκήρυξης.   

Τα κριτήρια επιλογής που έχουν… δεν θα το διαβάσω όλο βέβαια… Τα κριτήρια…  

κα Κανατσίδη: Να μας πείτε με απλά λόγια,  τι είναι Συμπαραστάτης; 

Δήμαρχος:  Συμπαραστάτης του Πολίτη είναι… να διαβάσω τις αρμοδιότητες.  Ο 

Συμπαραστάτης του Δημότη, δεν είναι του πολίτη, είναι του Δημότη και της 

Επιχείρησης. Ο Συμπαραστάτης του Δημότη και της  Επιχείρησης, αποτελεί ένα 

θεσμό διαμεσολάβησης  μεταξύ πολιτών, των επιχειρήσεων και Δήμου και 

                                            
4 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 85/2024 και ΑΔΑ: 6Γ3ΠΩΞΝ-Κ4Ε  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%933%CE%A0%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%9A4%CE%95
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αποσκοπεί, μεταξύ άλλων, στον έγκαιρο εντοπισμό και την αποτελεσματική 

αντιμετώπιση φαινομένων κακοδιοίκησης, ορθής εφαρμογής των νόμων, στη 

διασφάλιση της αμεροληψίας των δημοτικών αρχών και στην αναβάθμιση των 

παρεχόμενων υπηρεσιών, της Τοπικής Αυτοδιοίκησης προς τους πολίτες και τις 

επιχειρήσεις, σύμφωνα με τις αρχές της χρηστής και διαφανούς διοίκησης.   

Ο Συμπαραστάτης δέχεται και διερευνά, ενυπόγραφες καταγγελίες άμεσα 

θιγομένων φυσικών ή νομικών προσώπων, για κακοδιοίκηση εκ μέρους των 

υπηρεσιών του Δήμου, των Νομικών του προσώπων και των Επιχειρήσεων του.  

Στις περιπτώσεις αυτές, έργο και αποστολή του Συμπαραστάτη, είναι η 

διαμεσολάβηση μεταξύ του θιγομένου φυσικού νομικού προσώπου και της 

αρμόδιας υπηρεσίας, καθώς και η λήψη όλων των απαραίτητων πρωτοβουλιών, 

προκειμένου να επιλυθούν τα σχετικά προβλήματα, ενώ είναι  υποχρεωμένος να 

απαντά, εγγράφως ή ηλεκτρονικά, εντός τριάντα  ημερών στους ενδιαφερόμενους, 

ως προς τις ενέργειες τις οποίες  ο ίδιος προέβη, μετά τη λήψη της καταγγελίας  

τους. Ο Συμπαραστάτης, υποστηρίζεται διοικητικά από τις υπηρεσίες του δήμου, οι 

οποίες είναι υποχρεωμένες να παρέχουν κάθε δυνατή συνδρομή.   

Κατά την εξέταση των καταγγελιών, ο Συμπαραστάτης,  μπορεί να αιτηθεί και να 

λάβει στοιχεία, από το αρχείο των υπηρεσιών του δήμου, με την επιφύλαξη των  

διατάξεων, του προεδρικού διατάγματος 28, του 2015, για την πρόσβαση σε 

δημόσια έγγραφα και στοιχεία. Εφόσον ύστερα από την εξέταση καταγγελίας,  

προκύψουν φαινόμενα κακοδιοίκησης, ο Συμπαραστάτης  δύναται να υποβάλει 

συστάσεις προς υπηρεσίες του δήμου, για την αποτροπή ή επανάληψης  τους. Η  

υποβολή καταγγελίας ή η αναφορά στον  Συμπαραστάτη,  δεν αναιρεί τη  σχετική 

αρμοδιότητα του Συνηγόρου του Πολίτη, ως ανεξάρτητης αρχής, ούτε τις 

αρμοδιότητες άλλων ελεγκτικών οργάνων και αρχών. Επί της ουσίας, η απάντηση 

είναι ότι, είναι ένας μικρός Συνήγορος του Πολίτη.  

Πρόεδρος: Ακριβώς. 

κα Κανατσίδη:(Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση).  

Δήμαρχος:  Η δημοτική αρχή και η νομοθεσία… 

Πρόεδρος: Συγνώμη, συγνώμη. Δεν διορίζεται. Γίνεται προκήρυξη. 
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Δήμαρχος: Γίνεται προκήρυξη κανονικά… 

κα Κανατσίδη: (Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση).  

Πρόεδρος: Το λέει η εισήγηση… Η εισήγηση λέει… ναι… θα γίνει μία προκήρυξη, 

θα έρθουν αυτοί που έχουν ενδιαφέρον, θα γίνει πρόσκληση ειδική για το Δημοτικό 

Συμβούλιο, σε ειδικό Δημοτικό… 

κα Κανατσίδη: (Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση).  

Πρόεδρος: Ναι, είναι έμμισθη, παίρνει το μισθό που παίρνει και ο Πρόεδρος του 

Δημοτικού Συμβουλίου. Γίνεται προκήρυξη, η Πρόεδρος θα βγάλει μία πρόσκληση 

για τη συγκεκριμένη συνεδρίαση, όπου θα γίνει η επιλογή του Συμπαραστάτη.  

Όποιος θέλει να έρθει, θα έρθει εδώ εκείνη τη στιγμή και θα γίνει μυστική 

ψηφοφορία.   

κ. Δημητριάδης: (Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση).   

Πρόεδρος: Χρειάζεται τα δύο τρίτα, δηλαδή ενισχυμένη, δηλαδή χρειάζεται να 

ψηφιστεί από δέκα Δημοτικούς Συμβούλους. Παλιά ήταν τα τρία πέμπτα των 

παρόντων, αλλά άλλαξε πέρυσι, φέτος, αρχές του ‘24. Αλλά από το νόμο, επειδή το 

έχουμε ψάξει, η προκήρυξη,  κατ’ ελάχιστον, είναι υποχρεωτική, πλέον. 

Δήμαρχος:  Υπάρχει πιθανότητα να μην υπάρξει  Συμπαραστάτης  του Πολίτη.   

Πρόεδρος:  Εάν δεν ψηφιστεί από δέκα, δεν θα υπάρξει.   

κ. Δημητριάδης:  Προφανώς.  

Πρόεδρος: Εντάξει όποιος…  αλλά η προκήρυξη είναι υποχρεωτική. Υπάρχει άλλο 

ερώτημα;  

κ. Δημητριάδης: Υπήρχε και μία προθεσμία νομίζω. 

Πρόεδρος: Έλεγε, εύλογο χρονικό διάστημα. Ρώτησα στο Υπουργείο Εσωτερικών 

και το εύλογο είναι ένα πολύ ευρύ φάσμα. Και μας ήρθε και η ειδική επιστολή, από 
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το παρατηρητήριο του Συμπαραστάτη,  που λέει και ακόμα και τώρα μπορούμε να  

την προκηρύξουμε.   

κ. Δημητριάδης:  Μάλιστα.   

Πρόεδρος:  Προχωράμε σε ψήφιση;  

κ. Δημητριάδης:  Ναι,  θα την ψηφίσουμε. 

Πρόεδρος: Ωραία. Γρίβα, ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Γκιων; 

κ. Γκιων: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 
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κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι.  

Πρόεδρος: Τον κύριο Ροΐδη τον είπα; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ωραία. Ομόφωνα  το τέταρτο5. 

 

ΘΕΜΑ 5ο Η.Δ.: ΛΗΨΗ ΑΠΟΦΑΣΗΣ ΓΙΑ ΣΥΓΚΡΟΤΗΣΗ ΚΑΙ ΟΡΙΣΜΟ 

ΜΕΛΩΝ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΧΑΡΑΚΤΗΡΙΣΜΟΥ ΑΧΡΗΣΤΩΝ ΠΡΟΣ 

ΚΑΤΑΣΤΡΟΦΗ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΥΛΙΚΩΝ 

Πρόεδρος: Πέμπτο και τελευταίο. Λήψη απόφασης για συγκρότηση και ορισμού 

μελών Επιτροπής,  χαρακτηρισμού άχρηστων, προς καταστροφή δημοτικών 

υλικών.  Το εισηγείται ο  Δήμαρχος.  

Δήμαρχος:  Ναι, είναι η Επιτροπή, η οποία αποφασίζει για τα άχρηστα και προς 

καταστροφή υλικά του δήμου. Με την νομοθεσία τη γνωστή, αντικείμενα που δεν 

έχουν καμία αξία, καταστρέφονται με απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου κτλ. Κατόπιν 

των ανωτέρω,  ανωτέρω εισηγούμαι όπως το Δημοτικό Συμβούλιο ψηφίσει, προς 

συγκρότηση Επιτροπής χαρακτηρισμού άχρηστων, προς καταστροφή δημοτικών 

υλικών και των ορισμό μελών ως εξής. Από την πλειοψηφία,  προτείνω τον ορισμό 

του Δημοτικού Συμβούλου, κυρίου Κανατσίδη Γεωργίου και δεύτερον, του 

Δημοτικού Συμβούλου  κυρίου Ροΐδη Κωνσταντίνου. Το τρίτο μέλος της Επιτροπής,  

προτείνεται από την αντιπολίτευση. 

κ. Δημητριάδης: Ωραία, εμείς προτείνουμε την κυρία Ροή. Χρειάζεται και 

αναπληρωματικός; Θα βάλουμε και αναπληρωματικούς; 

Δήμαρχος:  Όχι, όχι. 

Πρόεδρος:  Δεν χρειάζεται. 

                                            
5 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 86/2024 και ΑΔΑ: 63Ι9ΩΞΝ-ΤΙΨ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/63%CE%999%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A4%CE%99%CE%A8
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κ. Δημητριάδης: Εντάξει.  

Πρόεδρος: Επομένως, για να συνοψίσω, η Επιτροπή θα απαρτίζεται από τον κύριο 

Κανατσίδη, τον κύριο Ροΐδη και την κυρία Ροή. Πάμε προς ψήφιση. Γρίβα Ιωάννα, 

ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Γκιων; 

κ. Γκιων: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 
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κα Ροή: Ναι.  

Πρόεδρος:  Ομόφωνα  και το πέμπτο6. 

Σας ευχαριστώ. Έληξε η σημερινή συνεδρίαση.  

  

                                            
6 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 87/2024 και ΑΔΑ: 9ΧΘΘΩΞΝ-ΙΙΣ 

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/9%CE%A7%CE%98%CE%98%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%99%CE%99%CE%A3
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Ι 

ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ ΣΥΜΜΕΤΕΧΟΝΤΩΝ 

Τα πρακτικά της 18ης Συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου Πόρου, της 28ης 

Αυγούστου 2024, υπογράφονται από όλους τους συμμετέχοντες Δημοτικούς 

Συμβούλους7 ως ακολούθως: 

1 Γρίβα Ιωάννα (Πρόεδρος) 

 

 

2 Κουτουζή Ελένη (Γραμματέας) 

 

 

3 Κανατσίδης Γεώργιος 

 

 

4 Μακρή Αγγελική 

 

Απούσα 

5 Μάνεσης Κυριάκος 

 

 

6 Ροΐδης Κωνσταντίνος 

 

 

7 Μουτζουβής Κωνσταντίνος 

 

Απών 

8 Ρούσσος Ιωάννης 

 

 

9 Γκιων Κωνσταντίνος 

 

 

                                            
7 Βάσει της παρ.3, του άρ. 97, του Ν. 3463/2006 (ΦΕΚ 114/Α’/2006). 
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10 Δημητριάδης Ιωάννης 

 

 

11 Κανατσίδη Ελένη (Αντιπρόεδρος) 

 

 

12 Καραμάνη – Μοσχογιάννη 

Κωνσταντίνα 

 

13 Λίτσας Χρήστος 

 

Απών 

14 Παπαχρήστου Αναστάσιος 

 

 

15 Ροή Χριστίνα 
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ΙΙ 

ΠΙΝΑΚΑΣ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ 

 

1
8

η
 Σ

Υ
Ν

Ε
Δ

Ρ
ΙΑ

Σ
Η

 

82/2024 Έγκριση παραχώρησης χώρων για στάθμευση ενοικιαζόμενων οχημάτων. ΑΔΑ: Ψ7ΕΕΩΞΝ-ΑΩ2  

83/2024 Καθορισμός αμοιβής δικηγόρου για τη σύνταξη εγκλήσεως για το αδίκημα της υπεξαιρέσεως 

κατά των νομίμων εκπροσώπων των εταιρειών παρόχων ρεύματος και για κοινοποίηση 

σχετικής εξωδίκου δηλώσεως – οχλήσεως που θα προηγηθεί της εγκλήσεως. 

ΑΔΑ: 61Σ8ΩΞΝ-ΟΨΠ   

84/2024 Από τον διευθυντή της πολυπληθέστερης σχολικής μονάδας πρωτοβάθμιας εκπαίδευσης του 

Δήμου Πόρου.  

ΑΔΑ: ΨΙΞ6ΩΞΝ-22Κ  

85/2024 Αντικατάσταση του παραιτηθέντος Δημοτικού Συμβούλου κ. Θεόδωρου Χαρακλάνη ως μέλους 

και προέδρου της Επιτροπή εξέτασης αιτήσεων του Δήμου Πόρου. 

ΑΔΑ: 6Γ3ΠΩΞΝ-Κ4Ε  

86/2024 Καθορισμός ελάχιστου περιεχομένου της προβλεπόμενης στο νόμο προκήρυξης - Διαδικασία 

επιλογής Συμπαραστάτη. 

ΑΔΑ: 63Ι9ΩΞΝ-ΤΙΨ  

87/2024 Λήψη απόφασης για συγκρότηση και ορισμό μελών Επιτροπής χαρακτηρισμού άχρηστων – 

προς καταστροφή δημοτικών υλικών. 

ΑΔΑ: 9ΧΘΘΩΞΝ-ΙΙΣ 

 

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A87%CE%95%CE%95%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%91%CE%A92
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/61%CE%A38%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%9F%CE%A8%CE%A0
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%99%CE%9E6%CE%A9%CE%9E%CE%9D-22%CE%9A
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%933%CE%A0%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%9A4%CE%95
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/63%CE%999%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A4%CE%99%CE%A8
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/9%CE%A7%CE%98%CE%98%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%99%CE%99%CE%A3

